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Zapisnik 

Sa  V (peti) sastanka redovne sednice Skupština opštine Dragaš, održane dana:   28..05.2024 

sa sledećim: 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Statuta Glavnog centra porodične medicine; 

2. Usvajanje Akcionog plana za 2024-2026 protiv napuštanja škole i neupisivanja škole; I 

3. Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav predsedniče, Pozdrav svima! Dobrodošli na petu redovnu sjednicu za 2024. 

godinu! Vjerujem da ste svi prihvatili materijal! Prije nego što smo stavili dnevni red na glasanje, jučer 

ste dobili e-mail u kojem imate dva prijedloga za dvije tačke dnevnog reda. Riječ je o dvije odluke koje 

smo usvojili na prethodnim sjednicama. 

Bexhet Xheladini  : Poštovani! Poštovani poslanici, predstavnici izvršne vlasti i medija! Dozvolite mi 

da vas u svojstvu predsjednika pozdravim i zahvalim na učešću na ovoj sjednici! Na prošloj sjednici 

donijeli smo nekoliko odluka koje su nam nakon razmatranja od strane centralnih organa vraćene: 

Odluka o izradi NAP-a 2024-2032 vraćena nam je na razmatranje. Na osnovu zakona, sve odluke koje 

nam se vrate na ponovno razmatranje, dužni smo kao Skupština opštine da ih ponovo razmotrimo. Kao 

što znate, bez obzira na poziciju ili opoziciju, svi smo zainteresovani da opština ima Plan razvoja 

opštine u periodu 2024-2032. Napravili smo neke propuste u odluci prošle Skupštine, gde smo na 

osnovu odluke koju nam je Ministarstvo dalo, u članu 1 – umesto 2032, napisali 2031. Obračun je 

pogrešno napravljen. Takođe, u članu 2 smo obeležili 8 godina, trebalo je da bude obeleženo najmanje 

8 godina. Dakle, moramo ovo poboljšati. U članu 4, o imenovanju katastarskih područja, donijeli smo 

imenovanje katastarskih područja na osnovu Statuta opštine, što mislim da smo dobro uradili, ali je 

Ministarstvo tražilo da se imenovanje vrši na osnovu Zakon o administrativnim granicama opština. 

Međutim, u ovom zakonu ima nekih grešaka, uključujući i lingvističke: Krušev je napisan u zakonu, da 

li bi trebalo da bude Krušev? umesto Orqushë, u zakonu je napisano Orpushë; i umjesto da u zakonu 

napišete Brezne, napišite Breense; umjesto Kukovc, trebao bi biti Kuk; Plajnik bi trebao biti Plajnik; 

Rence mora Rrenc; Shajn je u zakonu, ako bi Shajn. U tu svrhu, vraćeno je, moramo ponovo doneti 

Odluku na osnovu toga, iako je sa greškama, moram doneti Odluku da se ovaj ORP donosi na osnovu 

Zakona o administrativnim granicama opština. Dakle, predlažem da u tu svrhu, kako ne bih još jednom 

gubio vrijeme, danas to stavimo na dnevni red i izvršimo dopunu-izmjenu ove Odluke. Poštovani 

delegati, ova odluka o zakonitosti stigla nam je nakon što je materijal stigao do vas. Dakle, juče smo 

bili primorani da idemo sa vama. Drugi prijedlog je da smo na prošlom sastanku donijeli prijedlog-

odluku za preispitivanje Odluke br. 060/01-88519-5/24 za preraspodjelu budžetskih sredstava sa 2023. 

na 2024. godinu. Iako je ova odluka sa strane Ministarstva bila nam je vraćena kao legalna, ali Odeljenje 

za budžet ne izdvaja sredstva za izgradnju krovne ploče u selu Bresane u vrednosti od 21 hiljada evra i 

asfaltiranje puta Dragaš-Stadion u vrednosti od 27 hiljada eura, Odjeljenje za budžet traži da ova 

sredstva idu Direkciji za urbanizam. Stoga smo ih odneli Direkciji za urbanizam, a oba ova sredstva u 

vrednosti od blizu 50 hiljada evra iskoristićemo za kapitalne investicije u gradu Dragaš. Stoga još 

jednom predlažem da se i ova tačka uvrsti na dnevni red i da se odluka preispita. Iako je, rekao sam, 
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Ministarstvo donijelo ovu zakonsku odluku, Odjeljenje za budžet ne dozvoljava transfer. Ove alate 

treba odneti Direkciji za urbanizam. Hvala! 

Driton Ademi : Pozdrav svima! Kao prvu, sugestiju, na prošlom sastanku smo tražili da nam se 

materijal sa tačkama dnevnog reda dostavi fizički i glasali smo za to kao Skupština, a podržao nas je i 

direktor Uprave. Ovu stvar niste realizovali vi kao predsjedavajući, čak ni direktor koji je rekao da će 

s vama podijeliti tačke dnevnog reda. Ne znam šta je bilo, kupili ste i štampače za škole, 200-300 hiljada 

ste nosili u škole, ne znam odakle vam ove fotokopije. Dok su tenderi izlazili sa novim fotokopijama, 

da li su dolazili sa 200-300 hiljada fotokopija u školama. Zar ne dobijamo tačke dnevnog reda koje smo 

tražili samo sa tačkama dnevnog reda, bez dodatnog materijala? O drugoj tački predsjedavajućeg, šta 

on govori o izradi Plana, također o pregledu izdvajanja. Predsjedavajući, već dvije uzastopne sjednice 

vam govorim da kontaktiram Bresanu kao i obično. Kada sam vas pitao da li se ovi alati mogu dodijeliti 

negdje drugdje, rekli ste ne. Na trećoj sjednici u martu. U trećoj sesiji imate ih iza stadiona, u četvrtoj 

ste ih gađali do vrha. Koliko ja znam, vrhunac je gotov. Vi sada kažete, na petoj sednici danas, kažete 

da ih Odeljenje za urbanizam uzima. Zašto ih je Odjeljenje za urbanizam uzelo, kad su zidine jednog 

lokaliteta. Nama su potrebni u mjestu i taj novac potrošimo negdje drugdje. Na ovaj način, rekao sam 

vam na prošlim sjednicama, a i danas vam kažem, da se ova odluka mora ponovo vratiti na sljedećoj 

sjednici. Varala sam, potrošila 21.000 evra, varala sam seansu za sesijom i oni su se ponovo vraćali na 

kraju. Pošto je ovaj novac planiran i utrošen na lokalitetu, bolje ga je potrošiti na projekat koji imamo 

za atmosferske vode - 21.744 eura i nešto. Predlažem da se 21.000 eura projekta Bresana ne vraća 

Direkciji za urbanizam, jer je već korišćeno za atmosfersku vodu pošto ih imamo u Brodosavce. Hvala! 

Zeni Krasniqi : Poštovani Gradonačelniče Opštine, Poštovani Predsedniče, Potpredsedniče, Poštovani 

poslanici, Izvršni odbor i ostali! S obzirom da je ranijoj Odluci – znate – o izradi procedura za izbor 

direktora istekao rok, tražimo od Skupštine opštine da u ovoj tački dnevnog reda izglasa produženje 

mandata iste Komisije, u kako bismo imali dovoljan pravni osnov za razvoj procedura u vezi sa izborom 

i imenovanjem, raskidom ugovora i privremenim obavještenjem. Ovaj prijedlog i ovaj izbor zasnovan 

je na UA 151/2020, odnosno tački 3. člana 6. kojom je precizirano da Komisija za izbor obrazovnih 

ustanova koje su podređene Općini mora imati ovaj sastav. Ako postoji potreba, onda vam kažem kakav 

je njegov sastav. Stoga vas molim da produžite rok Komisiji, da skrate procedure. Hvala! 

Uran Halimi : Pozdrav za sve prisutne! Nisam imao šta da dodam na dnevni red. Nekoliko puta smo 

pričali o ovim tačkama koje dolaze ovako, padobranom. Javljam se na zahtjev direktora za produženje 

roka. Direktor kaže da je Komisija o kojoj smo govorili nezakonita, za izbor direktora, direktor 

obrazovanja mu je rekao da je to zaista nezakonito. Dakle, kada odboru istekne mandat, mandat se ne 

produžava, biraju se odbor i direktor. Bolje je ispuniti vaš zahtjev i promijeniti ga. Odnosno, ako je rok 

istekao, bolje je izabrati novu komisiju. Hvala! 

Nexhat Selaj : Pozdrav svima! Drago mi je, direktore DKA, da ste danas bili ovdje i počeli sa prvim, 

prvim govorom, čestitam vam što ste odvojili vrijeme da pričate o obrazovanju. Pet sjednica zaredom 

tražio sam od Vas, direktore, da mi date pojašnjenja o ovom blasfemiji članova Komisije. Nemaš 

hrabrosti da izađeš ovde, dok kad sam ja pitao nisi izašao iza kamera. Morate shvatiti da je to bilo 

nezakonito. Prvo, drugo, pravimo još jednu grešku ako uradimo nastavak koji se ne nastavlja. Treće, 

znate li da su čak i direktori koje ste birali nelegalni, a vi ovdje uopće ne govorite? Hvala! 

 

Nedžmidin Sejdilar : Pozdrav svima prisutnima, gospođo predsedavajuća, ne znam da li znate, da 

dnevni red za sednice skupštine opštine pripremate vi u saradnji sa gradonačelnikom. I mi kao 

delegati možemo da dođemo ovde i da iznesemo predlog o dopuni izmeni dnevnog reda. Direktori su 
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jednostavno asistenti predsednika opštine i oni mogu da dođu ovde da odgovaraju na pitanja koja im 

mi postavimo, a nemaju pravu da ništa predlažu. I molim vas da se držite zakona i da se držite 

pravilnika ove skupštine, da ne vređate dostojanstvo ove skupštine i mene kao delegata. 

 

Arijeta Skeraj : Da li još neko želi da razgovara ? Ako ne, onda usvajamo dnevni red, sa tri 

prijedloga. Ko je za ovu agendu? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za i 12 protiv, onda mi 

je dozvoljeno da glasam o ovome još jednom. Red dana prolazi! Počnimo od prve tačke: Usvajanje 

Statuta GCPM-a. 

Behar Brenoli : Selam alejkum, pozdrav za sve prisutne, kao što ste dobili u materijalu, Ministarstvo 

zdravstva u proteklih godina je radilo na unificiranu ili pravljenu jednog jedinstvenog statute, svih 

statuta centara porodične medicine na Kosovu. Zato što je bilo raznoraznih neslaganja sa zakonima, 

Ministarstvo je donelo nama unificiran ili jedinstveni statut, koji je naložilo da se taj status izglasa u 

skupštini. Iako predloženi statut od ministarstva zdravstva i aktuelni koje mi imamo, je gotovo 

identičan, oni su opet tražili od nas da prođe sve zakonske procedure u skupštini. Bez obzira što je 

Statut identičan, oni su od nas tražili ponovo da prođe skupštinsku proceduru. Tako da, od vas  

tražimo, da ne bi imali kasnije zakonskih problema ili sankcija od strane ministarstva zdravstva, da 

ovaj statut usvojimo. Hvala. 

 

Shpetim Hajredini : Poštovani predsjedniče, poštovani izvršni direktori, poštovani sabornici! 

Poštovani direktore, imao sam direktno pitanje za vas. Gdje se zasniva ovaj Statut, mjesec i dan? 

Obično statuti, odluke, sve su negdje zasnovane. U ovom materijalu nemamo nigdje gdje se zasniva 

ovaj statut. Napomenu gde se zasniva ovaj statut, inače ne mogu da budem protiv ovog statuta, jer je 

za dobrobit građana, ali je naravno potrebno ovde napomenuti koji zakon, član, gde je zasnovan. 

Verujem da razumete, zar ne? Hvala! 

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Mi ćemo kao poslanička grupa podržati ovaj Statut, iz razloga što je 

ovaj Statut – kako je rekao i direktor – isti onaj iz 2016. godine, kada je u to vrijeme bila na vlasti PDK. 

Imam pitanje za direktora, ali i za predsjednika. Zašto je do sada kršen ovaj Statut i hoćete li nastaviti 

da kršite ovaj Statut? Gospodine predsjedniče, dobro sam vas čuo, u debati kada ste bili ovdje govorili 

ste o GCPM-u koji je imenovao direktora bez kandidature. U slučaju da ne možete vratiti sjećanje, 

imam snimak ovdje. Dok je taj direktor bio adekvatan, bio je specijalista porodične medicine, ima sve 

uslove da bude direktor GCPM -a. A ovaj Statut, pošto je isti, prekršili ste član broj 6, član 11, član 

broj 14, član broj 17. Nakon izglasavanja ovog Statuta, da li ćete ponovo prekršiti ovaj Statut? Uzeću 

primer – možda je malo smešno, ali ćete na kraju shvatiti – ovde nije problem Statuta, ovde je problem 

liderstva. Direktora koju imate danas, koju imamo iza sebe - i ja sam to rekao juče - problem je kao 

pacijent kada ode kod doktora, kaže gde je dodirnuo telo boli ga, rade rezove, pretrage, kad oni vidi ga 

u dnu je slomljen prst. Ovdje je Statut jako dobar, ali prst vam je slomljen, predsjedavajući. Nemate 

pravog menadžera za ovaj posao. Direktor rekoh ti nemoj noge u kožu - predsedavajući, doktor sa 30 

godina radnog staža, sledi savetnik, razredni starešina, rekao sam i predsedavajućem Šabaniju, on mi 

je onda rekao biologiju ,s' Ja se dobro razumem u zdravstvo,osim specijalista da bude savetnik 

razrednom starešini, rekao sam juče, pričam danas, dao sam i juče predlog Odboru, kod direktora 

urbanizma, dobro je da se ima neka rasprava on je došao da bude direktor zdravstva, bar se razume u 

zakon, a ovaj gospodin je otišao u urbanizam, jer je svaka fotografija, svaki video, svaki tender bio 

javan na fejsu. Takođe, veoma sam iznenađen - da, na primer, tamo gde se gradi put, postoji direktor. 

Ne ne, da, tu smo, čak i ako odemo. Čak i ovdje gdje je bio, ovaj direktor radi sve, osim direktora 
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Zdravstva. Za to Zdravlje se urušava. Ako vam još jednom kažem, promijenio sam radno mjesto, to je 

čudo tendera, znate dobro, to je čudo od kabina, to je čudo kanalizacije, to je čudo sakupljanja smeća. 

Da, sretan sam što sam, za dobrobit građana, za dobrobit vlade, dao određeni zaokret. 

Arijeta Skeraj : Onda sam te, Artane, pitala samo za Statut! 

Artan Loshaj : Ali zašto, zar neću da razgovaram sa njima o Statutu? Gradonačelnik je prekršio zakon. 

Član 6, tačka 6, ovde kaže: Neće biti drugih lekara osim porodičnog lekara, pedijatra i ginekologa. 

Prekršili ste zakon broj 6, tačka 6, gde piše - gospođo Arijete, izvinjavam se što ga nisam prekršila, da 

li vam smeta da me sačekate - aktivnost, da ne bi preterali, u GCPM - u Dragašu nije dozvoljen prijem 

stručnjaka iz drugih oblasti. Dok na GCPM radi oftalmolog, takođe penzioner, neuropsihijatar i 

internista. Idemo dole, član broj 11 - o laptopu, juče sam molio za uslove, ako mi niste ponudili uslove 

telefonom, treba da me pozovete ponovo, sačekajte malo - član broj 11... ali pričamo o Statutu. 

Predsedavajući, gde si, da, u pravu sam, izašao sam predsedniče. Jel ti nas sad mešaš, ostavi direktore, 

smiri se i ti dođi ovamo. Znam da su me i građani uzeli... Izvinjavam se, izaći ću još jednom. Sad, imam 

li tebe za šefa ili gradonačelnika? Ja govorim o Statutu. 

Arijeta Skeraj : Artane, možeš dalje o Statutu! Niko ne prekida, kad ja prekinem, onda idi. Odatle se 

predsednik ne usuđuje da vas prekida! Nastavi! 

Artan Loshaj : Dobro, hvala puno! Upravno vijeće, struktura, odnosno ovdje Upravno vijeće mora 

imati pet članova: direktora, šefa odjeljenja, glavnu sestru. Ne postoji šef odjeljenja. Idemo na clan 17, 

trupe GCPM-a, niko od njih nema, cekam predsedavajuceg, glasacemo za njega, jer ovo je PDK, ovo 

je nase, nama koji smo to uradili jos treba da nas podrzi , jer je jako dobro, o tome ne raspravljamo. Da 

me predsjednik podstiče na raspravu, iako nisam uživao u nekim stavkama, da. U organima QKMF-a, 

Stručnog vijeća, Disciplinskog vijeća, Žalbenog vijeća, Savjeta za kvalitet i Etičko-zdravstvene 

komisije, koju već tri godine vodi predsjednik sa direktorom kojeg ima, komisije nema. Glasam za 

dobrobit građana i čekam da se glasa za ove komisije. Pozivamo se i na član 14. za glasanje i razrješenje 

direktora. Direktor treba da bude - čekam vas - procedura za imenovanje i razrešenje direktora: 

Direktora bira Uprava za zdravstvo i socijalnu zaštitu, što ovaj direktor kostiju i mladunčadi nije imao. 

Za direktora GCPM-a treba izabrati osobu koja ispunjava opšte i posebne uslove zapošljavanja, da bude 

doktor specijalista porodične medicine, prednost imaju kandidati sa pet godina radnog iskustva, ne 

ulazimo ovdje. Još jednom ću izaći da glasam, da pokažem predsjedniku i ovom direktoru da nisu u 

pravu i da to treba poboljšati, da se zdravstvo urušava. 

 

Munir Jonuzi : Pozdrav svima. Ovom prilikom želim da čestitam 25 godina misije na Kosovu. Ja ću 

govoriti samo o ovom statutu i neko moje viđenje ovog statute. Neću izaći van okvira ovog Statuta 

kojeg imamo pred sobom. Direktor zdravstva je u pravu, i juče je gospodin predsednik rekao da ovaj 

status se ne razlikuje mnogo od prethodnog. Da postoji šablon koji je izdao Ministarstvo zdravlja u 

vidu administrativnog uputstva, gde je na opštinskom direktorijatu zdravstva samo da izmenei par 

stvari i prilagode potrebama svoje opštine. Tih par stvari se odnose na neke promene, na ubacivanje 

imena naziva opštine, i da se taj statut uskladi sa zakonskim regulativama koji su nas snazi. Iako 

imamo sve gotovo urađeno u vidu šablona, ipak neke stvari moramo da prilagodimo. Koliko god sam 

juče pohvalno govorio o akcionom planu protiv napuštanja i neupisivanja škole, na komitetu za 

politiku i finansije, koji su stvarno uradili dobar akcioni plan, i drago mi je da je jedan takav Plan 

proizišao iz direktorijata obrazovanja, koji su pokazali da imaju sposobnu administraciju i da mogu da 

napišu jedan dokumenat koji će biti na jednom zavidnom nivou. Ipak, iste te pohvale ne mogu da 

kažem i za direktoriat zdravstva. Mislim striktno na administarciju zdravstva a ne na zdravstvene 
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radnike. Ne mogu uputiti pohvale ni svim opštinskim direktorima, kao ni svim članovima borda 

direktora koji su prisustvovali na petom bordu ove godine, koji je održan početkom maja ovog 

meseca, početkom ovog meseca. Jednostavno gospodine predsedniče, na osnovu ovog statute, 

postavlja se pitanje, da li vaši saradnici, da li vaši direktori, žele da vam pomognu u upravljanju i da 

vas predstave na najbolji način ili pak suprotno. Na osnovu ovog Statuta, ja mislim da je suprotno. To 

ću sada i izgovoriti i dokazati, i pored toga što je trebalo promeniti dve-tri stvari koje su od 

krucijalnog značaja i prilagoditi potrebama ove opštine, ipak, to nije urađeno, i sam direktor zdravstva 

i ekipa koja je stojala iz ovog statuta su pokazali neozbiljnost u svome radu. Prvo ću pokušati 

započeti sa nekim lakšim stvarima, u pitanju je pojam primarna zdravstvena nega ili skraćenica pzn, 

koji dominira u verziji na bosanskom jeziku, međutim, ona se bitno razlikuje od primarna zdravstvena 

zaštita ili skraćenica pzz, koja dominira u administrativnom uputstvu. Za izradu jednog ovakvog 

statute, termine trebamo promeniti i prilagoditi sa administrativnim uputstvom. Čini mi se da i verzije 

na albanskom i engleskom jeziku koriste ovaj termin, predlažem promenu primarna zdravstvena nega 

u primarna zdravstvena zaštita. To je prvi predlog, član 6, paragraf 6, ovaj Paragraf trebamo izbaciti 

iz ovog statuta, zbog toga što smatram da više nije neophodan. Ovakav jedan član je bio neophodan 

kada se vrši reorganizacija čkmf-a i kako specijalisti ORL ne bi ostajali bez posla. Kada je usvojen 

prethodni statut, mi smo imali otorinolaringologa koji je obavljao svoje delatnost u glavnom centru 

porodične medicine, međutim, kako je period od osam godina izuzetno dug, i kako su lekari koji su 

vršili ove usluge u bolnici, otišli u svoju zasluženu penziju, smatram da ovaj član trebamo izbaciti ili 

ga pak prilagoditi administrativnim uputstvom iz 2020 godine, koje kaže, stručnjaci iz drugih oblasti 

mogu da nastave rad u primarnoj zdravstvenoj zaštiti kao konsultanti lekara do penzionisanja. Ja sam 

se puno raspitivao, da li imamo ORL u našem glavnom centru porodičnom, i svi do jednog su mi rekli 

da nemamo. Da je poslednji otišao u penziju 2019. Čini mi se, i zato tražim i predlažem, da ili 

izbacim ovaj član ili dodamo onako kako je u administrativnom uputstvu. Dalje, član sedam Paragraf 

1.7 gde čkmf nudi usluge planiranja porodice, kakve usluge u planiranju porodice mogu nuditi 

zaposleni u čkmf-u. Ovo me podsetilo na gostovanje jednog visokog funkcionera susedne nam države 

u jednoj Kosovskoj emisiji na srpskom jeziku, koji kaže, imamo informacije da ćemo sledeće godine 

imati veći broj novorođenih beba, novinar, pametan, oštrouman čovek, pita ga otkud vi to znate. 

Otkud znate da ćemo sledeće godine imati veći broj novorođenih beba, i kad je ovaj funkcioner 

shvatio o čemu se radi počeo i sam nekontrolisano da se smeje. Neki od delegata koji su učestvovali u 

izradu ovog statuta u prethodnom manadatu, će reći i u predhodnom statutu je pisalo usluge 

porodičnog planiranja, Da, tako je pisalo u prethodnom statute, i naši prethodni delegati nisu imali 

punu mogućnosti, zato što se nama nešto može sviđati ili ne, možemo neki zakon voleti ili ne, neko 

administrativno uputstvo voleti ili ne, ali ono što je bitno, jeste da moramo da ga poštujemo. 

Administrativno uputstvo tokom ovih perioda od 2016 do 2024 naišao je na niz promena. Došao neki 

ministar zdravlja u nekoj od vlada u ovih osam godina sa svojim timom počeo je da čita ovo 

administrativno uputstvo i kad je naišao na ovaj član odmah ga promenio. Nije promenio mnoge 

stvari, nije promenio gotovo ništa, osim dve, tri stvari. Jedna od tih dve tri stvari, bila je da je ovde u 

paragrafu 1.7 ubacio usluge reproduktivnog zdravlja. Što je mnogo logičnija rečenica i koja u svom 

značenju bitno razlikuje od prethodne. I koja ne predstavlja tešku glupost i koja nije dvosmislena. Od 

nas niko ne očekuje da izmišljamo toplu vodu, samo da sledimo važeća administrativna uputstva. 

Tako da je moj sledeći predlog, da umesto usluge planiranja porodice, postavimo usluge 

reproduktivnog zdravlja, onako kako je u administrativnom uputstvu. Da vam skrenem pažnju i na 

verziju na jezicima nevećinskih zajednica, imamo puno tehničkih grešaka, gde su pojedine reči 
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spojene i nečitljive. Idemo dalje, moj prethodnik, govorio je o članu 14 i kaže, jednu je preskočio, 

postupak za imenovanje i razrešenje direktora čkmf-a, u tački jedan se kaže direktor čkmf-a se bira u 

skladu sa zakonom o civilnoj službi Republike Kosovo, pod brojem 03/ L- 149, e ovde sam već počeo 

da se nerviram. Na neznanje, na neozbiljnošću, na aljkavašću našeg direktora zdravstva. Triput sam 

proveravao ovaj zakon, i sva tri puta dobio isti rezultat. Ovaj zakon je ukinut. Možda gospodine 

predsedniče ste vi dobijali zahteve iz ministarstva zdravlja da promenite statut. Ali jedan od glavnih 

razloga bio je upravo i ovaj zakon. Svi znamo da je decembra meseca 2022 ovaj zakon zamenjen 

zakonom o javnim službenicima, proglašen ukazom naše predsednice gospođe Vjose Osmani, 

septembra 2023 godine, mi ćemo sutra ili prekosutra izaći u postupak izbora direktora glavnog centra 

porodične medicine sa zakonom koji nije više na snazi. I ovako nešto ako pošaljemo, ako pošaljemo u 

Prištini, ima tamo ljudi da se čude, kakvi su nam delegati i kakav nam je direktor zdravstva i kakva je 

ovo administracija. Kada ni najosnovniji zakon i najosnovnije stvari zbog koje smo trebali da vršimo 

promenu ovog statuta nismo izvršili. Na kraju još jedan predlog, Na osnovu člana 21 paragrafa 6 

administrativnog uputstva iz 2020 godine, u kojem se kaže čkmf koji ima osoblje veće od 100 

zaposlenih, imaju i zamenika direktora, naša opština spada u tu kategoriju, barem je spadala do ovog 

popisa, kakav će rezultat i popisi biti ne znam, zato, predlažem, da u članu statuta ubacimo, 

predsedniče vi razgovarajte sa svojim pravnicima i pogledajte koje je mesto najprikladnije. koje 

mesto najprikladnije da ubacim ovaj član. Da li će biti ispod izbora direktora glavnog centra 

porodične medicine ili ćete formirati novi član, nebitno. Ono što hoću da kažem je, da stavimo dva 

člana, da zamenik direktora će imati ovlašćenje kao i director u slučaju njegovog odsustva, da će 

zamenika direktora birati direktorijat zdravstva i još jedan, kao zamenik direktora, zamenik direktora 

će biti iz nevećinske zajednice ukoliko je direktor iz većinske zajednice i obrnuto. Ja ću podržati ovaj 

statut, naravno, sa svim ovim promenama koje sam koji sam naveo. Zahvaljujem se. 

 

Nedžmidin Sejdilar : Pažljivo sam saslušao kolegu Jonuzija i podržavam njegove predloge, samo što 

bi poslednji predlog promenio, zamenik direktora će biti iz najveće grupe nevećinskih zajednica. 

Znači treba da se znamo ko je gde. Hvala. 

 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Onda sam imao pitanje za direktora Zdravstva, koji je ovde prisutan. 

Dao sam direktora da nam objasni, čak i nakon što nam je dao objašnjenje, po čemu se prethodni 

Statut razlikuje od ovog koji danas imamo na usvajanju? U čemu je razlika između prethodnog i ovog 

Statuta. Drugo, hoćete li se pridržavati ovog Statuta o kojem ćemo danas glasati, u svim tačkama? 

Direktor nije zauzet, pitanja su za direktora. Da li ćete se pridržavati ovog Statuta, o kojem ćemo 

danas glasati, sa svim tačkama, od izbora direktora, i svim tačkama navedenim u ovom Statutu. Prvo, 

molim vas da mi objasnite po čemu se prethodni Statut razlikuje od ovog Statuta o kojem ćemo danas 

glasati. Da li je bolji od prethodnog i gdje smo napravili poboljšanja? Takođe, šta ćete ponuditi 

inovacijom u ovom Statutu. Hvala! 

Agron Gashi : Pozdravljam vas, prisutni! Pozdrav predsjedavajućem, predsjedavajućem i svim ostalim 

kolegama! Ušao sam malo u ovaj Statut, imao sam pitanje. Preko televizijskih medija sa albanske strane 

sam video da opština Dragaš takođe leči pacijente iz Albanije, iz Šištavca, Borja i drugih sela koja ne 

znam. U kontekstu ovakvog tretmana pacijenata van granice, dobro je spomenuti veliki broj njih. Da li 

imate neki memorandum o saradnji sa njihovim Kukeš centrom, zdravstvom, GCPM Kukeš. Drugo, ja, 

kao građanin ove opštine, trčim u GCPM Prizren, moram da imam uputstvo. To uputstvo je najmanje 

učešće od 10 evra i dolazak i odlazak van granica unutar Kosova, da li moraju da imaju uputstvo, da li 
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plaćaju, da li učestvuju u tretmanima koje vi radite. Sa druge strane, želeo sam da kažem par reči o 

projektu Dragaševog GCPM-a, jer je prošao unutrašnju renovaciju, lepu i veoma prijatnu infrastrukturu. 

Međutim, i nakon što je nekoliko puta bio na liječenju u ovom GCPM-u ovdje, našao je pravi tretman, 

zahvaljujući svim onim doktorima i medicinskim sestrama koji tamo rade. A ako ga uporedite sa 

Prizrenom, to je pohvala, jer je svo osoblje u pripravnosti i pronalazi pravi tretman. Hvala! 

 

Behar Brenoli : Selam, što se tiče pitanja, ne znam koliko ste me razumeli, kada sam rekao da je ovaj 

statut rađen od strane ministarstva zdravstva. Pitali ste o zakonitosti, oni su ga radili na osnovu 

zakona o zdravstvu, zakona o lokalnoj samoupravi i ostalim  zakonima na snazi. Pravnici ministarstva 

zdravstva su to radili, ovaj statut nije radio direktorija zdravstva. Ovaj statut nismo izmenjivali, jedina 

je izmena, pošto je pitao Jetmir da nemaju sve opštine na Kosovu porodilišta, zato mi smo ubacili da 

imamo i porodilište. Drugih izmena nema, zato sam rekao da je identičan statut kojeg smo imali i 

ranije. Na optužbe da direktorija zdravstva i administracija, da su vršili neke izmene, da smo 

nesposobni, to ne važi, zato što mi nismo radili ovaj statut. Što se tiče specijalista, mi ove specijaliste 

koje su po statutu, samo te imamo, i zapošljeni su u domu zdravlja i ostalim našim zdravstvenim 

objektima. To što imamo angažovano ostale specijaliste, to je nešto drugo, o tome smo pre dve godine 

raspravljali, pa su nam slali i inspektorijat ministarstva zdravlja, pa pokušavali su da nam blokiraju te 

zdravstvene usluge, na kraju, oni dan danas rade, zato što je sve to u skladu sa zakonima i u skladu sa 

potrebama koje imamo ovde. Ako se nekom ne sviđa ta politiku zdravstva vodi gradonačelnik sa 

svojim direktorom i ostalim saradnicima, to nje njihovo. Mi smo procenili da su nama potrebni ovi 

specijalisti i mi smo ih angažovali. Oni nisu zapošljeni naši radnici, tako da ne kršimo ovaj statut. Što 

se tiče intervencije unutar ovog statuta, striktno nam je naloženo od strane ministarstva zdravstva da 

ne smemo vršiti nikakve izmene, zato što je ovaj Statut jedinstveni za celo Kosovo. Znači, ako ga mi 

u Dragašu izmenimo, izmeniće ga i druge opštine, i onda neće biti jedinstveni za celu teritoriju 

Kosova. A što se tiče ORL-a ja nisam video ovde planiranja usluge i slično, normalno ima i 

savetovališta, ne znam šta je tu prethodniku zasmetalo. U ovoj verziji koju imam ja nigde ne piše 

ORL ili nešto slično. 

 

Driton Ademi : Pitao sam direktora nakon njega, prvo, u prvom govoru je rekao da ima promjene. 

Sada je rekao da nam Ministarstvo ne daje nikakve promjene. Gde se baziraš, jer ne razumem, jasnije 

je u kojoj tački izlaziš, ima li razlike, zar nema razlike? Iz onoga što sam pročitao, od 2016. do onoga 

što ste uradili danas, rekao bih da je skoro isto. Ne znam da li ima neke razlike, vrlo malo. Artani je 

spomenuo dobar primjer prstom, da li vam je bilo bitno što imate glavnu sestru i glumite dvije 

godine? Menjate Statut, ali da li ste promenili i glavnu sestru koja već dve godine radi? Plus reditelj, 

koji je glumio šest mjeseci, možda i više. Koliko traje mandat aktuelnom, da li je šest mjeseci, koliko 

ja znam je šest plus šest. Upišite o želite da se promijenim, ali sa istim ljudima ste nastavili. Hvala! 

Jetmir Ajdini : Direktore, ako usvojimo ovaj Statut, da li to znači da specijalistima koje ste angažovali 

na dopunski rad dvije godine, da li to znači da tim specijalistima treba raskinuti ugovor o radu. Ako 

usvojimo ovaj Statut, odnosno Statut se usvaja na osnovu Zakona o zdravstvu koji donosi Ministarstvo 

zdravlja. U Statutu je jasno navedeno koje oblasti smiju raditi u GCPM-u. Osim njih, znamo da je 

doktorica pozvala specijalistu interne medicine, oftalmologa i neuropsihijatra. Da li to znači da na 

osnovu ovog Statuta moramo da raskinemo ugovor sa njima? Onda smo protiv zakona i protiv Statuta. 

Molim odgovor! 

Bexhet Xheladini  : Poštovani delegati, danas imamo na dnevnom redu usvajanje Statuta. Ministarstvo 

je radilo u tom pravcu da svi statuti GCPM-a na nivou Kosova budu isti, iz razloga što je zakon isti. 

Napravila je ustupke samo za neke opštine. Jedna od njih je i naša opština. Opštine koje imaju leđa u 
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svom istočnom zalivu, a iza sebe imaju ginekologa i pedijatra, nama je Statutom dozvoljeno da to 

ostavimo, a ne da uklonimo. Znači, ovaj Statut je isti, mi ga nemamo. Tu je i ginekolog, tu je i akušer, 

tu je i pedijatar. Zahvaljujemo Ministarstvu što je to omogućilo. Sada je to vaš posao, ali ovaj Statut 

mora biti usvojen u ovoj formi, jer je ovaj Statut pripremilo Ministarstvo i prošao sve procedure, bio je 

i na javnoj raspravi. Što se tiče doktora specijalista, koje smo angažovali i rade u GCPM-u, oni nemaju 

ugovor sa GCPM-om. Oni će nastaviti sa radom dok Opština ne donese drugu odluku. Ovo su više 

javnih apela i ne samo mi to imamo, to imaju mnoge opštine. Ima ga i Mamuša, angažuju dodatne 

doktore. Da, ovo nema veze sa Statutom GCPM-a. Oni će nastaviti da rade, ako sledeće godine ponovo 

raspišemo javni poziv, možemo da angažujemo i druge specijaliste, ne samo ovu trojicu. Hvala! 

Artan Loshaj : Gospodine predsjedniče, ovo nije inovacija koju vi kažete, dozvolili su nam, jer su nam 

dozvolili 2016. godine. Nisam vas spriječio, jer hoćete da me otme kontroli, govorio sam i sada, a ispalo 

je loše pred građanima. Molim vas, imajte malo strpljenja dok razgovaram s vama ovdje! Ministarstvo 

zdravlja je 2016. godine zamolilo kosovske opštine za saradnju, tako da specifičnosti koje svaka opština 

ima, treba dostaviti Ministarstvu. Tada je u to vrijeme bilo i ustupaka naše vlade, a od ove Skupštine - 

Arijeta i ovi drugi starci dobro znaju - imali smo Komisiju svih političkih partija, od jednog 

predstavnika, da idemo razgovarati sa ministrom, koji bio tada Čak i tada su nam dali dozvolu. A sto 

se tice ovog doktora ORL, ovde bi trebalo da bude u ovoj Tacki 6 sa najdalje, jer ovde kaze do penzije. 

Doktor Adnani je otišao 2019. godine i on treba da ode, treba da ode stav ovog člana 6. U CKMF u 

Dragašu nije dozvoljen prijem specijalista iz drugih oblasti, postojeći specijalista ORL, koji je sada u 

primarnoj zdravstvenoj zaštiti, mora da nastavi rad u ovoj ustanovi, kao konsultant, do penzije. Ovo 

kod nas nema i ovaj pasus treba izbaciti, samo pedijatar i ginekolog. Nemamo doktore, znači moramo 

kasnije, evo ne znamo da je otišao u penziju. Evo on kaže do penzije, otišao je u penziju i ne možete ga 

nigdje voditi. Da, nije dozvoljeno, doktore! Do penzije, kaže. Za ono što sam vam rekao, ovaj ORL 

treba potpuno ukloniti. Penzionisan je, inače ćeš ga dobiti, jer kaže do penzije. Kao odbornik, smatram 

da ovu tačku treba otkloniti, iz razloga što lekar u primarnoj zdravstvenoj zaštiti ... Član 6: U QKMF u 

Dragašu nije dozvoljen prijem specijalista iz drugih oblasti. Postojeći specijalista - nemamo ga - iz 

oblasti ORL, koji je sada u primarnoj zdravstvenoj zaštiti, nastaviće da radi u ovoj ustanovi kao 

konsultant porodičnih lekara, do penzije. On je otišao u penziju i ovo je zatvoreno, a meni, kao 

odborniku, ova tačka se mora ukloniti. Hvala! 

Shpetim Hajredini : Direktore, hvala na odgovoru, dali ste odgovor koji mi se nije dopao i nije bio 

adekvatan za pitanje koje sam postavio. Svi mi ovde znamo da je Statut, znamo da se i na početku 

rasprave zasniva da ovaj Statut formuliše Ministarstvo. Međutim, ako je Ministarstvo formulisalo i 

poslalo nama, svim opštinama, isti šablon, on je na nečemu zasnovan direktore. Zasnovan je na zakonu. 

Ali zašto nisi zapisao zakon, čoveče? Ovo je loše, baš me briga. Zapišite zakon, da se za detalje 

dešavanja, ustupke koje činite, odluke vraćaju nama. Označite zakon i posao je obavljen, vrlo smo jasni. 

Ne dajte mi odgovor, ja ne jedem ove namirnice i ne prihvatam te odgovore. 

Jetmir Ajdini : Još jednom, Statut HCMC-a ne formuliše Opštinska direkcija za zdravstvo, već 

Ministarstvo zdravlja koje nam ga donosi na glasanje. Ono što Direkciji za zdravstvo treba je da sadrži 

taj Statut, da se pridržava tih pravila i onih članova koji su definisani u Statutu, članova za koje verujem 

da se većina njih, Uprava za zdravstvo u Opštini Dragaš ne pridržava to. Direkcija za zdravstvo u 

Dragašu se nije pridržavala većine tačaka pomenutih u Statutu. Počevši od osoblja, nema dovoljno 

osoblja. Direktore, pojasnite, imate jednog doktora i dvije medicinske sestre za 2000-2500 stanovnika 

kojima treba ponuditi zdravstvene usluge. Nemate ga! I sve ostale tačke po redu. Moramo tražiti 

odgovornost Uprave za zdravstvo za sadržaj u tačkama ovog Statuta. Mi ne tražimo promjene, mi ne 
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mijenjamo Statut. Moramo tražiti odgovornost od ovog direktora da li će se pridržavati ovog Statuta 

koji ćemo danas usvojiti. 

Endrit Piraj : Pozdrav svima! Statut GCPM-a se ne mijenja niti modificira. Statut HCMC-a je 

Ministarstvo zdravlja poslalo u jedinstvenom obliku svim opštinama. Naša jedina borba za Statut je 

bila da zadržimo ginekologa, jer centri koji nisu imali porodilište i nisu imali ginekologa na radu, 

ginekologa i pedijatra su smijenjeni, a nemaju pravo da zapošljavaju ginekolog i pedijatar. Dali smo 

sve od sebe da održimo materinstvo. Jedan od najjačih razloga zašto smo uspjeli zadržati porodilište, 

trenutno prisustvo ginekologa, kao i geografska udaljenost i geografska širina naše opštine. Statut je 

jedinstven i, ako se promeni, Ministarstvo zdravlja ga može vratiti i mora se doneti u Skupštinu i ponovo 

izglasati. Ovaj Statut nam je poslat u sličnom obliku, ne možemo ga mijenjati. Direktor GCPM-a je 

direktno odgovoran za zakonitost Statuta GCPM-a. Kao direktor sam se maksimalno trudio da održim 

zakonitost Statuta GCPM-a. U prošlosti ovim Statutom nijedna tačka Statuta nije bila regulisana. 

Pomenuta su radna tijela Statuta, ove sedmice će biti formirana radna tijela. Godine 2014. g. Artan 

Loshaj je bio dio Disciplinske komisije, za komisije o kojima je prethodno govorio. Od tada nisu 

postojale komisije i organi GCPM-a. Ova tijela će biti formirana, nadam se da će se rad u GCPM-u 

nastaviti na najbolji mogući način. Imamo izazove, uspećemo zajedno, vredno radimo i uvek imajući 

podršku ljudi koji žele dobro da rade za zdravlje u opštini Dragaš. Hvala! 

Samidin Dželadini : Poštovani prisutni, sve vas pozdravljam! Jako mi je drago da postoje rasprave o 

dobru i svako pitanje treba razraditi do kraja. Ali mi kažemo jednu stvar i neka svi znaju: Opština 

Dragaš je Sui Generis. Baš kao i Kosovo, koje je bilo u međunarodnoj areni Sui Generis, mi smo opština 

Sui Generis. Imamo posebne karakteristike da nam svi akteri, i Ministarstvo i zakon, dozvoljavaju neke 

stvari, zbog specifičnosti koje imamo. Evo sad mi je jako žao što ponekad slušam govore koje smo 

ranije tražili. Mi smo tražili sve te specijalizacije, ovdje u Skupštini, čak iu prošlim mandatima. Sada 

je Vlada našla forme – koje nam zakon nije dozvoljavao – našla je efikasnije forme. Moramo podržati 

i Statut i ove forme kako bi se oni i dalje provodili. I da ne bude prepreka, jer mi smo specifična opština, 

zna se da je naš teren planinski. Mislim da i u budžetu naša opština treba da ima poseban status, jer ako 

materijal u Prizrenu košta 1 evro, ovde košta 2 evra. Treba nam dati dodatni budžet. Ako je naš budžet 

za kapitalne investicije 4 miliona eura, trebalo bi ga povećati na 8 miliona. Jer mi smo specifična 

opština. Pitali smo se, ova Skupština je kontinuirano tražila dodatne specijaliste. Sad, ne razumijem. 

Hvala! 

Driton Ademi : Imam pitanje za direktora. Direktore, izvini, iskoristili su te da dođeš ovdje. Nemate 

nikakvu nadležnost da me napustite, jer ste prvi postavljeni i takođe vršite dužnost. Ne morate izlaziti 

dok vas ne pozovemo na ispitivanje. Prvo, drugo: Ne treba vam ovo, kada imate direktora da mi da ove 

odgovore koje tražimo. Predsedavajući, dobro je što ste došli, jer danas ste dva puta prekršili, niste se 

toga držali - uvek morate da ponavljate, ponovio sam nekoliko puta Uranu, ponovio sam vam - rekao 

sam vam materijal prvi put, ali niste odgovorili, odnosno niste to uradili. Sada ste napravili drugu 

grešku, da ste dali riječ direktoru QKMF-a, bez ikakve interpelacije. Ne znam kako to možete dati 

direktoru GCPM-a, a mi imamo direktora Direkcije. Uz sebe ima savjetnika koji bi ga trebao voditi. 

Sada dobijamo i neke direktore škola odnekud i OEBS-a, kad hoće, neka izađu i govore ovde kad hoće. 

Ako se vi ne držite skupštinskog pravilnika, mi se malo držimo pravilnika, ili idemo ovako, kako smo 

naučili. 

Nedžmidin Sejdilar : Delim kritiku gospodina Ademi i mislim da je nepristojno, neprimereno, da 

dozvoljavate jednom vršiocu dužnosti da dođe ovde za govornicom da govori. Zašto smo onda mi 

izlazili na izbore.  Ako može svako da dođe da govori mimo protokola, mimo pravilnika skupštine, 
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nemojte te stvari da radite, mi imamo ovde predsednika opštine, imamo njegove direktore, mi znamo 

da njegovi direktori nisu sposobni za da vode direktorijate koji im je poverio, ali šta ćemo sad, nek se 

snalazi između sebe. Evo po pitanju gospodina Brenoli, ja ću njemu da postavim mnogo laka pitanja, 

na koja će najverovatnije da mi odgovori. Prvo pitanje: da li stadion u Dragašu ima drenažni system, 

drugo pitanje, da li stavljaju gumice na cevove od kanalizacije i treće pitanje da li stavljaju najlon 

ispod kocke, on to njbolje zna, u zdravstvu ga nismo videli, nisu ni medicinski radnici videli Brenolija 

u zdravstvu. Brenoli je svuda gde su tenderi, gde su popločava nešto, gde se pravi kanalizacija. On ne 

može da bude direktor kanalizacije samo. 

 

Munir Jonuzi : Nas nekoliko delegata je tražilo da se izbaci tačka 6 iz člana šest, statute, koji govori 

o tome da postojeći specijalisti ORL-a ostaju nam ovde do penzije. Mi smo ovaj predlog izneli na 

osnovu zakonskih regulative, odnosno, na osnovu administrativnog uputstva. A po novom 

administrativnom uputstvu, uopšte se ne spominje ova kategorija, jer u budućnosti, mi kao glavni 

centar porodične medicine, nemamo pravo da zaposlimo otorinolaringologa. Ovo je rađeno na osnovu 

starog statute, a novi kaže, u oblasti zdravstveni stručnjaci u primarnoj zdravstvenoj zaštiti član 3 

kaže, stručnjaci iz drugih oblasti mogu da nastave rad u primarnoj zdravstvenoj zaštiti kao konsultanti 

porodičnih lekara do penzionisanja. Mi koji smo tražili da se ovo izbaci, jednostavno hteli smo da ovo 

uskladimo sa administrativnim uputstvom. A ne da uradimo nešto što je u suprotnosti sa sa istim. Mi 

to nemamo pravo da uradimo i mi to predlažemo da se skloni zbog toga što je to ostatak prethodnog 

administrativnog uputstva koji je danas nevažeće. Nadam se da sam bio dovoljno jasan. Hvala. 

 

Arijeta Skeraj : Hvala! Nakon što su postavljeni brojni zahtjevi u vezi sa ovim Statutom, čak i nakon 

što neki odbornici ne zauzimaju direktora Zdravstva, onda sam zamolio direktora Uprave da nam da 

sugestiju ili nešto u vezi ove tačke. 

Vetim Ramadani : Hvala,  Poštovani predsjedavajući, poštovani poslanici, mediji i svi građani koji 

nas pratite! Pre svega, želeo bih da navedem neke tačke, pošto je od početka sednice nedistribuciju 

materijala potencirao poslanik Driton Ademi – s pravom. Zapravo, ja se u svojstvu direktora Uprave 

izvinjavam zbog ovog propusta koji se desio! Ne želim da se pravdam, ali imali smo i neke unutrašnje 

organizacione razloge. Kao što znate, jedan od naših zvaničnika je već preminuo, pa koristim priliku 

da utješim porodicu sa propovjedaonice. Dakle, pokojni Hylki Hasani, on je bio odgovoran za 

distribuciju ovoga i mi, verujem da ćemo od sledeće sednice početi da vam šaljemo materijal kako smo 

se dogovorili na prethodnoj sednici. U vezi sa Statutom GCPM-a, takođe sam pročitao materijal, čak i 

kao direktor Uprave primetio sam da Statut nema preambulu na samom početku, gde je precizirano – 

što je poslanik Špetim Hajredini je s pravom naglasio - da treba precizirati gdje se na ovaj Statut poziva 

i odakle potiče. Bar kako sam pročitao u prethodnim statutima, iako je šablon iz Ministarstva, treba 

dodati da se na njega pozivaju Zakon o lokalnoj samoupravi i Zakon o zdravstvu. Takođe, s pravom je 

istaknuta još jedna greška, koliko sam to preneo od poslanika Munira Jonuzija, tako da se na ovaj Statut 

još uvek poziva u Zakonu o postupku državne službe, a u stvarnosti znamo da je ovaj zakon već skoro 

na snazi. godinu dana. Stoga sam predložio i vama i predsjedavajućem, ako razumijemo da =, pošto 

nije hitna stvar, vrijeme se čeka, rad u GCPM-u neće stati ako se danas ne donese Statut. Smatram da 

treba još jednom pogledati, još jednom pročitati Statut, vidjeti eventualne dopune-izmjene, konsultovati 

se sa Ministarstvom i onda doći do konačnog nacrta da ćemo, vjerujem, bez problema biti cijela 

Skupština. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Pa ko je to što se ova tačka dnevnog reda odlaže za drugu sjednicu? Mnogo 

smo razgovarali o tome. Molim te, Nedžmidin Sejdilar, ja znam sva pravila, zato sam glasao i došao. 

Poslednji put da povučem upozorenje! 
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Artan Loshaj : Gospođo Predsedniče, kada ne možete da pobedite ovaj Statut uz koordinaciju cele 

vlasti, zašto ste nam ostavili dva sata da razgovaramo? Drugo, riječi opozicije su primjerene, jer se 

direktor Uprave za zdravstvo ne bavi zdravstvom, on se bavi urbanizmom. Mislim, sve ove rasprave 

koje imamo, postalo je jasno da nemate koordinaciju, direktor zdravstva sa gradonačelnikom i tako 

dalje. Takođe vas molim da sledeći put rešite ove stvari, ili ove nesuglasice o kojima ste izašli sa 

predsedavajućim da razgovarate, mi to odlažemo i ne odlažemo, dobro je na vreme, ne ostavljajte me 

u 12:00 , nemoj da počnem sa sastankom. 

Jetmir Ajdini : Još jednom, Statut HCMF-a utvrđuje Ministarstvo zdravlja, na osnovu Zakona o 

zdravstvu i Zakona o lokalnoj samoupravi. Osnovni element koji direktor zdravstva treba da zna. 

Održani su sastanci, održane radne grupe za donošenje ovog Statuta, koji je jedinstven u celoj Republici 

Kosovo, sa specifičnostima u pojedinim opštinama. Ništa nije jasno. Ono što trebamo tražiti od 

direktora zdravstva je da se pridržava ovog Statuta. Ovo je Statut koji obuhvata celu Republiku Kosovo. 

Ne možemo menjati nijedan njen član, jer to ne zavisi od Skupštine opštine. Skupština opštine već 

odobrava ono što radi Ministarstvo zdravlja. Vrlo je jednostavno i ne zahtijeva dalje pojašnjenje. A 

zašto direktor zdravstva nema ta osnovna znanja, problem je direktora zašto se ne bavi Direkcijom za 

zdravstvo. Hvala! 

Nedžat Selaj : Ako imamo malo strpljenja, poslušajte me! Drago mi je, prvo ću da pozdravim direktora 

uprave, ne zbog novog mesta, ali ponekad i grešaka koje se prave, neko treba da se suoči  i jednom da 

se izvinim. Drago mi je što je došao, dobro je pročitao, rekao sam pročitao sam, vidio sam da ima 

propusta, ima grešaka. Ali, direktore, zašto ste nas doveli ovamo, samo da ste hteli da pitate? Ako ste 

primijetili da ima grešaka, zašto ste to stavili na glasanje? Prvo, drugo: Zašto ste otišli od direktora 

Direkcije - ne govorim o urbanizmu, nego o zdravstvu, maltretirao me je ovdje, a ja nisam stigao nigdje. 

Nama, ne znači da su nam postavljena deplasirana sva pitanja koja su bila od kolega - ja ne pripadam 

toj oblasti - ali kolege koje pripadaju toj oblasti su mi se činile sasvim u pravu da ga pitaju , nije rekao 

ništa odlazi, gdje si otišao? Zašto si ga ovde zlostavljao? Dobro, u potpunosti ste to prihvatili, čak i ako 

ja to prihvatim, da ste izašli i rekli da smo to pročitali, vidjeli smo, ima nedostataka, poboljšaćemo ih, 

pokušaćemo da ih poboljšamo. Dakle, nemojte da izlazimo ovdje i maltretiramo naše kolege, izgubili 

smo dva sata. Trebalo je vremena, prvi put nije ni došlo do glasanja. Da masi prutu, kad ste vidjeli da 

ima debata i da je plodna debata za buducnost zdravstva, posto je osjetljiv sektor, nisu morali da nam 

ostave dva sata, dva i po sata, protracio sam ih. Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar : Zahvaljajem sto ste mi skrenuili paznju. Trazim da i drugima isto tako skrecete 

paznju jer se ja sada osecam diskriminasano na osnovu moje etnicke pripadnosti. Nikom ovde ne smete 

da skrenete paznju osim meni. Nas je narod izabrao da ovde govorimo i da nas izvrsna vlast slusa. 

Znam da imate zakazan sastanak u Prizrenu, niste dobro isplanirali sednicu kao sto nikad i niste do 

sada. Ja cu zamoliti OSCE da oslozi pljeskavice do 5 da mozemo da zavrsimo ovde sa radom. 

 

Vetim Ramadani : Onda, pošto me je poslanik Selaj zamolio da mu odgovorim zašto smo maltretirali 

ovu tačku. Zapravo, ja to ne smatram zloupotrebom. Naprotiv, ako bi iko trebao bez sumnje da ih izvrši, 

to smo mi, izvršna vlast. Vi razgovarate, tražite najbolje moguće opcije, a donosite nam one o kojima 

ne bismo trebali raspravljati. Smatram da je Skupština najviši organ jedne zemlje, bilo na lokalnom, 

bilo na centralnom nivou. Ovdje raspravljate, vidite najbolje opcije za državu i za društvo, za to ste 

izabrani. A mi imamo samo one najpraktičnije. Možda su, u vezi sa ovim izmjenama koje sam 

pomenuo, tehničko-administrativna pitanja koja svaki statut ili propis treba da sadrži. To nije nešto bez 

čega se ne može, ali to je u redu, pošto je to dokument. Ako se ne varam, prethodni Statut je bio iz 
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2016. godine, što znači da je prošlo oko 8 godina, koliko traje ovaj Statut. O tome će se vjerovatno 

glasati, proći će deset godina ili više. Dakle, dok mi kao Skupština sastavljamo dokument koji može 

trajati više od deset godina, zašto ne bismo imali u najboljem obliku, čak i za generacije koje će doći 

da ga čitaju, da bude potpun i doslovan članak nacrtano. Dakle, moj govor je bio više o ovoj temi, dok 

debele linije – naglasio je poslanik Jetmir Ajdini – ovi dolaze iz Ministarstva, to je šablon, šablon koji 

dolazi za svaku opštinu. Ostale su neke kozmetičke promjene, recimo da se promijeni ime načelnika, 

jer svaka opština ima svog načelnika sa posebnim imenom. Ne postoji ništa suštinsko što se može 

promijeniti. Čak, koliko sam pročitao, u Statutu - imam i neke napomene - ukupno je promenjen član 

6. Nema druge izmjene, to je član 6, u tački 5 se dodaju tri kategorije, to je specijalista pedodoncije i 

preventivne medicine, ljekarnički tehničar i pomoćni tehničar u stomatologiji. Samo ove tri tačke su 

dodate Statutom iz 2016. Pratio sam svaku tačku Statuta redom. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Ko će onda ovu tačku dnevnog reda prenositi na naredne sjednice? Ima li prigovora? 

Ima li apstinencije? Sa 13 glasova za, nula protiv i 8 uzdržanih, ova tačka se odlaže za ostale sjednice. 

Zatim počinjemo od druge tačke; Usvajanje Akcionog plana za 2024-2026 protiv napuštanja škole i 

neregistracije. 

Zeni Krasniqi ; Hvala! Kao direktor obrazovanja, imam obavezu da prezentiram Akcioni plan. Dobili 

ste materijal, ali ću ukratko preći kako je to teklo, do formiranja ovog tima. U prilog članu 3, članu 5, 

stav 1, podstav 1.4, stav 16 Zakona o preduniverzitetskom obrazovanju u Republici Kosovo, član 6, 

tačka 1 SO MAŠTI br. 08/2018, za osnivanje i jačanje timova za prevenciju i reagovanje protiv osipanja 

i neregistracije studenata u preduniverzitetskom obrazovanju, DKA je donela ovu Odluku o formiranju 

Tima za prevenciju i reagovanje protiv osipanja i neregistracije studenata u preduniverzitetskom 

obrazovanju. Obrazovanje. Ovom Odlukom formiran je Tim, čiji je ukupan broj devet članova: dva 

predstavnika DKA, treći je predsjednik Savjeta roditelja, četvrti je predstavnik nastavnika, šef Vijeća 

učenika, škola direktora, predstavnik PSC, jedan iz DShMS i jedan iz opštinske kancelarije za zajednice 

i povratak. Zadaci Tima definisani su članom 6. UA br. 08/2018. Za sprovođenje ove Odluke pobrinuće 

se članovi Tima i DKA u Dragašu. Ovaj tim, u saradnji sa MASHTI, DKA, UNICEF-om i ECMI, 

pripremio je ovaj akcioni plan za trogodišnji period 2024-2026. Obavještavam delegate da su i ovi 

timovi formirani u svim školama. I dalje sarađuju sa opštinskim timom. Svrha Plana rada ovog tima je 

koordinacija međuinstitucionalnih akcija i izgradnja kapaciteta na lokalnom i školskom nivou, u 

implementaciji zakonskih obaveza za prevenciju i reagovanje na napuštanje i neupis u školu, povećanje 

uključenosti djece u obrazovanje i smanjenje ispasti. Postoje dva opšta cilja, prvi je prevencija i rana 

identifikacija učenika u riziku od napuštanja školovanja, obezbjeđivanje odgovarajućih intervencija za 

njihovo postizanje, kao što su savjetovanje, podrška i praćenje; a drugi cilj je smanjenje stope 

napuštanja, stvarajući laku tranziciju iz niže srednje škole u više srednje škole, na osnovu mogućnosti 

za karijeru koje odgovaraju sposobnostima i interesima učenika. Konkretni ciljevi, koje ste vjerovatno 

pročitali u materijalu, predstavljeni su u tabelarnom obliku koji nam je stigao iz Ministarstva prosvjete, 

a tu su redni broj, aktivnosti koje će se razvijati, pokazatelji, vremenski okvir, odgovorna institucija, 

prateće institucije i predviđeni su troškovi. Budžet smo planirali, da li će biti realizovan ili ne, ne znamo. 

Ovo će biti izdvojeno iz budžeta DKA, a takođe imamo veoma veliko obećanje od Ministarstva. 

Prekinut ću ovako, imate sve, pa neću ponavljati. U našoj opštini znate da je u funkciji 36 školskih 

objekata i to 12 matičnih škola, 23 paralelne škole i jedna srednja škola. Za školsku 2023-2024 godinu 

imamo ukupno 3041 učenika. Napuštanja škole – možemo reći, u poređenju sa nekim drugim 

opštinama, nemamo baš veliki broj napuštanja škole – ali imamo statistiku da ima ukupno 9 učenika, 5 

je iz ŠFMU „Fetah Sylejmani“ u Dragašu i 4 u Srednja škola "Ruzhdi Berisha". Imamo 41 učenika bez 
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jednog ili oba roditelja, 13 učenika sa smetnjama u razvoju, 12 učenika sa poteškoćama u učenju, 22 

učenika sa višestrukim izostancima, 4 učenika u riziku od napuštanja. Mogu vam dati i statistiku danas, 

iako nas MALU stalno pita, s obzirom na ovaj trend nedavnih kretanja. Za trogodišnji period imamo 

veoma veliki pokret, napustilo nas je oko 45 studenata u periodu januar-mart, ove godine. Nisam vas 

više zaustavljao, davao sam vam prilike, uvijek vas molio da postavljate pitanja, primjedbe ili reakcije 

samo u okviru ovog Plana. Za ostala pitanja, ako ih imate, spremni smo u svakom trenutku, u najkraćem 

mogućem roku , možemo Vam dati odgovor, čak i putem mejla. Inače vas danas molim da glasate za 

ovaj Akcioni plan. Zahvaljujem na pažnji! 

Nedžat Selaj : Direktore, pratio sam vas pažljivo, vrlo kratko. Pošto mi je, kao pripadniku ove oblasti, 

trebalo dva-tri sata da pročitam i pravilno definišem sadržaj ovog Akcionog plana. I pet minuta, nisam 

mislio da je razumno izaći i vratiti se. Vrlo sam siguran da - ne kažem ogromna većina, ali vrlo realno 

od članova skupštine koje imamo ovdje, ne kažem 100% da se komunizam dešava, ali više od 95% 

nema jasnu ideja šta ovo podrazumeva. Mislio sam da ćete održati govor od najmanje 30 minuta, da 

ćete za svaku oblast i tačku dati malo pojašnjenja, ali to je prebrzo prošlo. Zaustaviću se na trenutak u 

ovoj devetočlanoj selektivnoj komisiji, ovom Timu, da postavim pitanje. Ko će vršiti selekciju ove 

grupe planera, koju mi zovemo, od devet članova, u kojim oblastima će biti, koji će profili biti. Drugi 

je iznos od 70 hiljada eura podijeljen otprilike – tačnije bilo je 69.730, da ne bude greške, oko 70 hiljada 

– a najveći dio tih sredstava podijelit će DKA i opština. Za vas će biti pitanje iz koje oblasti investicija 

iz DKA će se uzeti i pokriti ovaj novac. I pitanje za načelnika ili generalno izvršnu vlast, iz kog sektora 

opštine će se oni dobiti, da li će se bazirati ovaj novac koji će biti prebačen i uložen u ovaj projekat? 

Naravno da ćemo ih imati kasnije, ako mi date odgovore na ove. 

Jetmir Ajdini : Imam pitanje za direktora obrazovanja, pitanje koje postavljam već neko vrijeme, i 

direktoru, i gradonačelniku i svima. Što se tiče prevoza učenika koji organizuje Opština. Nekoliko puta 

sam pomenuo da učenici sela Zgatar, deo sela Nalt, nemaju prevoz. Prijevoz je organiziran samo iz 

dijela sela ispod. Ti studenti su primorani hodati pola puta. Iako opština plaća firmu, iako to preduzeće 

plaća naš porez, ta djeca, njihovi roditelji plaćaju porez, ali im još uvijek nije organizovan prevoz. Iako 

sam više puta dobijao obećanja, od direktora i svih iz izvršne vlasti, da će taj prevoz biti organizovan, 

do danas taj prevoz učenika nije urađen. Hvala! 

Zeni Krasniqi : Tražim od svih ostalih, imate dobru namjeru, koja je i naša, izvršna vlast i cjelokupno 

stanovništvo. Radimo u tom pravcu, da nemamo osipanja i neupisa učenika, iako sam rekao, mi smo 

mala opština - u poređenju sa nekim drugim opštinama koje su manjinske, imaju dosta osipanja - dobri 

smo u tome. trenutak. Mi, sve što smo uradili da pripremimo ovaj Plan, za dobrobit građana, za 

sigurnost i dobrobit učenika. Recite mi šta sadrži ovaj Plan, nije mi baš jasno, ne znam kako ste ga 

pročitali, ovaj Plan je jako dobro pripremljen. Rekao sam vam da vam dam prostor da postavljate pitanja 

ili ako imate bilo kakve komentare. Inače, ovaj Plan, tim već dugo radi, sa sastavom i podrškom od 

koje sam rekao. Pojavio se i kao plan za koji vjerujem da je vrlo jasan. Imamo podršku samo vas, 

predsjednika i Ministarstva, da se ovaj plan realizuje. Drugi, izbor tima – ne znam, u tom trenutku me 

niste čuli – rekao sam na osnovu UA 08/2018, doneta je odluka i izabran je tim od devet članova. To 

su i: funkcioner DKA koji je predsedavajući, drugi opet funkcioner DKA, treći je predsednik Saveta 

roditelja, četvrti je predstavnik nastavnika, peti je predsednik Savjet učenika, šesti je direktor škole, 

predstavnik PSC, osmi je predstavnik Uprave za zdravstvo i deveti je Opštinska kancelarija za zajednice 

i povratak. Izabran je na osnovu Administrativnog uputstva. Po tome je poznat i predsjednik, udružili 

smo se i formiran je ovaj tim i ima ovaj sastav. Za izdvojeni iznos, rekao sam vam, imamo podršku, 

imaćemo podršku koju nam je obećalo Ministarstvo prosvete, ali sa predsednikom ćemo naći prilike na 
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različitim pozicijama, čak i iz DKA , pokušaćemo da podelimo sredstva. i da se ovaj Plan realizuje. 

Mada ovo nema veze sa planom doktore - zahvaljujem se direktoru uprave sto je rekao da mozemo da 

pogresimo, jer nema nepogresivih - prosle godine, ne da smo pogresili iako smo se potrudili, nego hvala 

mu pa i gradonačelnika, to smo takođe spomenuli u Akcionom planu, jedna od stvari na kojoj je 

stanovništvo zahvalno, ali je uticalo na povećanje broja upisanih učenika u Gimnaziju, sigurno je 

obezbeđenje besplatnog prevoza za učenike imao veliki uticaj. Nije da griješimo, ali možda ja krivo 

shvatam, jer ja to nisam vidio, na primjer sa groblja ili gdje je mjesto Zgatar. Nemamo samo Zgatare, 

imamo i Brezne, Buće i Rrence. Ali, jednu stvar treba imati na umu, u zimskom periodu imamo oštre 

zime... ako smo pogriješili, doktore, prošle godine, ove godine nećemo napraviti ovu grešku. Takođe 

ću postaviti određene tačke iz Zgatara, pitaću vas tako što ćete mi dati ime sa koje lokacije će poći 

autobus ili voz. U autobus je nemoguće ući, više puta smo odgovarali ovim operaterima. Vi ovdje nosite 

glas građana i ja vam odgovaram, oni danas ovdje sigurno slušaju. Nije prvi put, bili su u mojoj 

kancelariji i iz drugih sela, nema greške namerno, ali ćemo ove godine ovo poboljšati. Hvala! 

Nexhat Selaj : Zdravo još jednom! Direktore, ako imate malo strpljenja i poslušajte me! Slušao sam 

vas vrlo pažljivo, ali sa oko 3.000 učenika, oko 500 nastavnika, sa trogodišnjim akcionim planom, za 

pet minuta možete to opisati i reći da imate u materijalu. Procitao sam jako dobro i imam u materijalu, 

ali mi nismo tu da koordiniramo samo nas skupstine sa direktorom, vec smo tu i pred gradjanima, 

trebaju nam gradjani ovde je malo lakse otkriti ovaj Akcioni plan kako bi i građani znali. Vjerujem da 

se veliki dio roditelja upoznaje sa ovim opštinskim Planom akcije protiv osipanja i neupisa učenika. 

Što se tiče ovoga što ste rekli ove godine, počeli smo sa prevozom učenika, neću ponavljati riječi 

doktora gospodina Aydinija, koji je rekao da se prevoz učenika ne vrši, da oni pješače na pola puta. Od 

vas ću tražiti samo brojeve, jer me samo brojevi pozivaju da govorim. Sigurno imate broj 

polumaturiranih studenata prošle godine, koliko ih je bilo. Ovaj transfer studenata, da li je uticao koliko 

je uticao na odlazak studenata van teritorije, koliko vam je dodatnih studenata došlo tokom ove godine? 

Hvala! 

Agron Gashi : U Opštinskom akcionom planu za neregistrovanje kadrova u našoj opštini, o tome se 

često mnogo govorilo o stručnoj školi, čak i tokom debate sa predsednikom opštine na televiziji o kojoj 

smo raspravljali o prvoj opštini. Znamo da škola postoji i ova škola nikada nije bila omogućena našim 

mladićima i djevojkama da steknu pristup i znanje stručnim školama ove opštine. Onda, u nedostatku 

ovoga, smatram da znatan broj naše dece ide na put u pravcu Prizrena. Onda postoji nekoliko razloga: 

Možda mali broj ne može da radi, ili u nedostatku kadrova da aktiviramo ovu školu ovdje, stručnu, 

vjerujem drugi termin da, ako je bila stručna škola, onda još jedan broj naših mladih muškarci i žene 

će nastaviti proces učenja u ovoj opštini. Cela EU daje različite preporuke, kaže: Okrećemo se Kosovu, 

ali nedostaju kadrovi. Nedostaju stručni ljudi. Ali mana ovoga je što ni one stručne škole u pravcu 

Prizrena, pošto završavaju neki smer, nisu u mogućnosti da obavljaju tu delatnost, zbog nedostatka 

kvaliteta. A šta da je kvalitet na pravom nivou i da mladima omogućimo zanimanja, i EU bi bila vrlo 

voljna da se svojim sredstvima privrednici iz cijele Evrope i drugih zemalja obrate ovoj zemlji da dođu 

i investiraju. Da oni govore, šta ako dođemo i otvorimo fabriku, moramo krenuti od nule, da i kadrovi 

koje moramo tamo zaposliti, moraju još jednom pratiti proces, odnosno struke. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Da li još neko želi da razgovara ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Slušaj Artane, 

ja mu ne kažem da prihvati, ako ne digne ruku i ne prihvati riječ, ne obavezujem ga. Molim vas, pitao 

sam dva-tri puta ko želi da razgovara . 

Artan Loshaj : Gospodine direktore, juče sam vas u komisiji pitao, pitao vas je i prof. Nexh, broj 

učenika iz prošle godine koji su završili polovinu, deveti razred, koliki je njihov broj i koliko ih je 
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upisan u srednju školu "Ruzhdi Berisha". Juče ste bili nespremni, jer niste znali pitanje, rekli ste mi da 

ćete danas u Skupštini praviti beleške. Drugo je pitanje za tebe i za predsednika i za bivšeg predsednika 

LDK koji je bio u kampanji - da sam snimio matursko veče, gledao sam ga noću, sa sestrom Ventazom 

smo bili staratelji - to je obećanje od vas koji su u kampanji optužili poslanika Shpetima Hajredinija da 

je stručna škola milionska investicija, nije funkcionalna, dolaskom LDK će postati funkcionalna, doći 

će novi pravci, migracija učenika, naših učenika biće zaustavljen za Prizren. Koliko ste postigli, hoćete 

li ga otvoriti, kada ćete ga otvoriti, ili ste ga, vjerovatno, ostavili za iduću godinu, a to su izbori, i 

prerezali vrpcu. Hvala! 

Nedžat Selaj : Neću direktore da vas ponavljam, ali kada tražite nešto danima, što ste mi se obraćali, 

recite mi da ste pročitali, pročitao sam, sad vas molim za objašnjenje . Dođi ovamo i pričaj. E sad ne 

znam, imati preko 3 hiljade studenata na svojim plećima, imati na svojim plećima oko 400 nastavnika, 

profesora različitih profila, čak i sa pet minuta da pričamo o Akcionom planu, nije samo da znamo. 

Evo, sluša nas stanovništvo, slušaju i slušaoci, treba malo reći ovaj Akcioni plan, jer nas slušaju i 

roditelji. Koliko dugo će ovaj tim planera raditi? Devet članova, to je nešto sasvim drugo, ja koristim 

momenat i odavde da roditelji čuju malo šta će ovaj Akcioni plan imati na svojim plećima. Pitao sam 

vas, iz prethodnih godina, koliko ste uspeli da ih zaustavite – da ste potrošili stotine i hiljade evra za 

prevoz, prevoz studenata. Koliko nas je đaka napustilo ove godine, da li imate registar polumaturisanih, 

koliko ih je završilo godinu, a koliko ovih nemamo kod nas. Takođe, šta da radimo zajedno, da vrlo 

mali broj napusti našu teritoriju. Sad vi pričate tamo, ovdje ne dobijate odgovor, govornica je za vas 

direktore, nije za nas. Za nas je bolje pitati, vi morate izaći ovdje, a ne mi. Hvala! 

Zeni Krasniqi : Poštovani delegate, vi insistirate da pročitam materijal od 26 strana, ali sam rekao da 

je prošao fazu javne rasprave. Zainteresovani, vjerovatno je bilo na web stranici, ali evo imamo javnu 

raspravu. Zainteresovani su učestvovali. Dozvolite mi da pročitam ovaj materijal od 26 strana, možda 

neće biti previše, čak i ako ne znam da li imate pažnje, poslušajte me. Rekao sam ukratko, dao sam vam 

više prostora. Inače, tražio je broj učenika od prošle godine, imamo ukupno 249 učenika koji su 

polumaturanti, dok je u našoj Gimnaziji "Ruždi Beriša" upisano 129. Sada se za smjer možete obratiti 

direktoru škole. jer ih imamo. Ove godine čekamo - jer sada je vrijeme za registraciju. Gradonačelnik 

vam može dati odgovor za stručnu školu. 

Nedžat Selaj : Zeni, pokušavaš li da me ohrabriš da dođem ovde, ili nisi spreman? Prema ovom 

Uputstvu, tačka 1,2,3, morate prijaviti, da pišete ovdje, o studentskim stipendijama. Koja kategorija 

studenata će dobiti stipendije, da li će biti kategorije studenata koji će biti uzorni, da vi govorite ovdje, 

a mi da pitamo. Da to ne opisujem u samo pet minuta. Čekam da započnete raspravu, pa ćemo vas 

pitati. Piše "Podrška studentima stipendijama i drugim podsticajima". Koji podsticaji? Za one koji 

napuštaju školovanje, da, kakvi će biti podsticaji? Propovjedaonica je za vas, da možete govoriti i 

roditelji će slušati, učenici će slušati, jer ovdje neko sluša. Nemojte misliti da ćete hodati pet minuta, 

Uprava za obrazovanje kako da prođete. Ovdje morate govoriti, a mi vas pitamo. Ni pet minuta da 

izađete i odete na mjesto, da kažete da je posao obavljen. 

Jetmir Ajdini : Onda još jedno pitanje za direktora obrazovanja. Tačka 2.3 pominje stvaranje 

partnerstava sa lokalnim preduzećima kako bi se srednjoškolcima pružile mogućnosti za praktičan rad. 

Koju stručnu oblast obuhvata, osim medicinske oblasti koju obuhvata stručna škola, koju stručnu oblast 

obuhvata Srednja škola u Dragašu koja je prošlog meseca ponudila učenike za praktičan rad 

preduzećima. Pojasnite, direktore! 

Arijeta Skeraj : Hvala Jetmire! Želi li neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je 

za ovu tačku dnevnog reda? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za, 1 protiv i nula uzdržanih, 
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odobravamo ovu tačku. Poštovani delegati, pošto smo pozvani na 25. godišnjicu OEBS-a, zamolio sam 

vas da ne pravite pauzu, jer sam ja, predsednik opštine, pozvani čelnici grupa, i zato što su nas mnogo 

gledali sesije, molio sam te da ne izlaziš! Hvala, onda mislim da je razumno da počnemo sa trećom 

tačkom dnevnog reda: Odluka o izradi ORP 2024-2032. 

Shpetim Hajredini : Poštovani predsjedavajući, nisam govorio o tački dnevnog reda, ali ću se vratiti 

par minuta unazad, na onaj problem koji ste napravili na kraju. Molio sam vas da bez zaključenja 

rasprave, bez zadovoljstva sa poslanicima, bez odgovora izvršne vlasti, nećete glasati o nekoj odluci, 

kakva god ona bila. U nezavidnom položaju. Nisam bio protiv toga, kao ni grupa koju ja predstavljam 

bila je protiv toga. Potrebno je samo još jednom dobiti odgovor od prof. Nedžata od direktora koji mu 

je on predstavio i mi smo bili za. Pazite, dobro je da - u redu, to je gotovo - ali u budućnosti se ovako 

nešto neće dogoditi. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala, Spetim! To me nimalo ne opterećuje, iz razloga što sam dva-tri puta pitao da 

li neko razgovara . Ja dijelim isto mišljenje, Shpetim. Ako nema odgovor, hteo je da nas malo odmori 

ili tako nešto, ali direktor prosvete nije hteo i ja nikome nisam smetao. 

Bexhet Xheladini  : Poštovani delegati, dao sam predlog i obrazloženje da se odluka o izradi OPR 

2024-2032 stavi na dnevni red kao vanredna tačka. Ako bude potrebe da se još jednom opravda, 

opravdaću, ali smatram da ne trebam gubiti vrijeme. Tražim od delegata, pozicije i opozicije, svih 

zajedno, da ovaj ODP bude, kao što sam rekao, ustav opštine. To je veoma važan plan, bez kojeg 

Opština ne može da funkcioniše, a ja sam vas molio da ovaj OPR, sa ovim izmenama koje je 

Ministarstvo tražilo, neki članovi ovde budu izmenjeni i dopunjeni i da mi odobrimo ovaj Plan, tako da 

mi zar ne gubimo vreme, čim imamo ORP naše opštine, u mandatu dužem od osam godina. Hvala! 

Uran Halimi : Pošto nam je to vraćeno i vjerujem da su ove greške sada izbjegnute i popravljene, to je 

i tačka koju smo podržali u preliminarnoj sjednici, moramo to svakako podržati i usavršiti stvari kada 

se od nas traži. Mi, kao poslanička grupa LVV-a, donijeli smo odluku da moramo i hoćemo podržati 

ovu tačku sjednice. Hvala! 

Shpetim Hajredini : O ovoj tački dnevnog reda i o drugoj tački koju nam je jučer stigao materijal, mi 

smo razgovarali na prošloj sjednici, dugo smo razgovarali o ovom problemu, koji nam se ponavlja na 

svakoj sjednici. Pažljivo sam slušao predsjedavajućeg za obrazloženje Ministarstva, koje je također 

dato na ponovno razmatranje. Pitao sam to nekoliko puta, na nekoliko sesija. Poštovani predsjedavajući, 

sada se obraćam vama, ne izvršnoj vlasti, ne predsjedavajućem. Smatram da je legalno, a i moralno, da 

dobijemo - ne znam koliko puta to ponavljam - obrazloženje Ministarstva da se priloži materijalu koji 

nam dođe na sledećoj sednici. . Ajde da procitamo, mislim da nije velika stvar prikaciti, rekao sam, 

ponovio sam nekoliko puta, treba priložiti list A4, neka dođe kod nas pa imamo i čitati. Nemojmo to 

samo usmeno uzeti od predsjedavajućeg, čak i na dan sjednice. Molio sam vas da na narednoj sjednici 

– molim da nam se odluke koje donosimo više ne vraćaju, a ako nam budu vraćene i obrazloženje 

Ministarstva. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala, Spetim! Želi li još neko razgovarati ? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko 

je za ovu tačku dnevnog reda? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 24 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, 

mi također odobravamo ovu tačku. Pređimo na četvrtu tačku: Odluka o ponovnom razmatranju Odluke 

o preraspodjeli sredstava budžeta 2023-2024. Želi li neko razgovarati ? 

Bexhet Xheladini  : Poštovani delegati, ova tačka je takođe bila i moj predlog da se stavi van reda kao 

posebna tačka. Predlog odluke za preispitivanje Odluke 01 br. 060/01-8519/5/24 za preraspodjelu 

budžetskih sredstava sa 2023. na 2024. godinu. Još jednom sam rekao, ovu odluku Ministarstvo je 

vratilo na zakonitost. Čitam: Shodno tome, administrativni akt opštine Dragaš je u skladu sa zakonima 
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na snazi, pod uslovom da opština blisko sarađuje i postupa u skladu sa uputstvima i preporukama 

Odeljenja za budžet. Na dan kada ste glasali izglasano je nekoliko projekata. Čitam: Asfaltiranje puta 

Kuklibeg-Bješke; Izgradnja mosta u Qollopeku; Trotoar puta u selu Plavë; Izgradnja postrojenja u selu 

Brezne; Asfaltiranje puteva u selu Rrenc; i izgradnja Vodovoda u selu Kukajan. Ovi projekti nisu 

mijenjani, Ministarstvo ih je prihvatilo. Budući da: Izgradnja krovne ploče - tako se zove projekat - u 

školi "28. novembar" u Brodosavce, u vrijednosti od 21.744,50; Asfaltirajući put Dragaš-Stadion - 

27.000, Odeljenje za budžet ne dozvoljava da jedno od ovih sredstava ide za obrazovanje, a drugo na 

kulturu, ali kažu da ako želite da ih preraspodelite, treba da idu Direkciji za urbanizam. Mi smo, kao 

Opštinska Vlada, objedinili ova dva projekta, u vrednosti od 49.047,48 evra, dodelili smo ih „Izgradnja 

puta u gradu Dragašu, Trg Mučenika, Kružni put u Dragašu“. Ovi alati će ove godine biti upotrebljeni 

za radove na ovim konstrukcijama u vrednosti od 49.000 dinara. Dakle, vi kao delegati treba da glasate 

samo za ova sredstva. Bilo je i predloga da ta sredstva idu negde drugde, ali mi kao Opštinska Vlada 

nameravamo da ta sredstva idu na zajednički projekat u Dragašu. Hvala! 

Driton Ademi : Predsjedavajući, ja sam i na početku sjednice to rekao, i sada sam pokušao da pročitam 

tiho jer je Ministarstvo vratilo Odluku. Mislim, vratio se na Odsjek za urbanizam maloprije. Odnosno, 

projekat se ne može promijeniti na drugu destinaciju. U mjesecu martu iza sebe ima planiranje još jedne 

stvari. U aprilu je platio i gornju ploču, u aprilu je promijenio šifru budžeta. E sad, zašto je promenio 

šifru budžeta od marta do aprila, zašto se sada ne može promeniti. Oni su i dalje u Opštini, ne smeju da 

napuste Opštinu. Nije slučaj da su u Brodosavce, ali moram reći da su u Direkciji za urbanizam. 

Direkcija za urbanizam ih može prvo distribuirati i na lokalitetu gdje se nalazi u Brodosavce, kao u 

ovom projektu ili drugom projektu. Što je još važnije, ako se ovi alati dodijele, biće dodijeljeni i za 

prikupljanje atmosferske vode, kako stanovnici traže. Ako je moguće, pišite mi ovdje. Čekam 

objašnjenje! 

Nedžmidin Sejdilar : Poštovani predsedniče, pažljivo sam pročitao ovaj dokumenat i ovo su nam 

vratili nazad od prošle sednice. Koliko me sećanje služi. Isto smo ovo glasali prošle sednice. Neki 

smo se protivili, većina nije, ali isti dokumenat je u pitanju. Dobro, onda sam ja u krivu, međutim, 

predsedniče, imam da vas pitam, jeste meštani sela Rapča vas pitaju zašto im uzimate 3.000 EUR od 

vodovoda. U ovom dokumentu u članu dva stoji. Sredstva 3.000 EUR uzimate meštanima sela Rapče 

iz vodovoda. Planirane za vodovod, da se izgradi neki vodovod, da se sanira tamo, vi ste to uzeli, 

investirate u nekim drugim delatnostima. Meštani me pitaju, zašto im taj novac oduzimate, jer ja sam 

istraživao pitanje tog vodovoda, prošli put ste rekli da je završeno, ljudi kažu da nije. Mislim da bi 

bilo korisno za vas da obratite pažnju po pitanju tog vodovoda, u selu, jer prethodna vlast, je jedan od 

razloga zašto su otišli, između ostalog i taj vodovod. Druga stvar, pa gospodine gradonačelniče vi 

ovde oduzimate 17.373 eura od asfaltiranja puta Zlipotok-Bačka-Globočica-Brod, znam sad ćete da 

kažete, imamo mi 360.000 završićemo, zašto mi ne relociramo sredstva gde su bila i namenjena. 

Treća stvar predsedniče, vi meštanima sela Rapča takođe uzimate 18.785 EUR i 50 centi, namenjeni 

za parking i park. I onda investirate u asfaltu Dragašu, prema stadionu, u putevima u Dragaš. Zašto 

tim meštanima sela oduzimamo ovaj novac, ako te projekte nismo završili, odnosno ako te projekte vi 

kao izvršna vlast niste završili i rilocirate ih u nešto sasvim drugo. Jedino ovde što me raduje jeste što 

ćete oduzeti 24,000 eura Beharu, za kupovinu vozoila, jer mi znamo kakva vozila Behar kupuje. Koje 

idu samo na dole, prema Žuru, nagore neće, stane, tako da predsedniče tražim od vas da mi date jedan 

detaljan odgovor, jer ja, oduzimanje ovih sredstava vidim kao diskriminaciju moje zajednice, ne 

odvajavši ni jednu, ni drugu zajednicu u mom regionu. I iskreno me zanima kako će gospoda kolege 

odbornici iz Gore podržati ovaj ovu vašu nameru. Jer ne vidim svrhu šta ćemo mi ovde ako se 

oduzima novac koji je nama namenjen, onako kako vi želite.  
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Shpetim Hajredini : Poštovani predsjedniče, direktno se povezujem i samo čitam ovu Odluku i 

obrazloženje koje ste zapisali, da nam razjasni šta se desilo, šta se desilo od strane Ministarstva, za 

preraspodjelu sopstvenih sredstava, takođe šta rekao je ovde Budući da je Ministarstvo finansija ovu 

Odluku vratilo kao zakonitu, ali službenik Ministarstva finansija ne prihvata da se ova sredstva 

preraspodijele, onda se ova Odluka mora preispitati. Ko je ovaj zvaničnik, predsedavajući? Ako 

Ministarstvo to učini legalnim, ko je taj službenik koji je iznad zakona? A zašto ste se onda 

promijenili? Znači li to da je to negdje bilo protivzakonito? Sada se vratio i promijenio. Da niste bili 

protiv zakona, nastavili bismo isto i danas bismo glasali. Ne postoji čovjek ili ministar – ko god to bio 

– koji može biti iznad zakona. Zakon je iznad svih, zato je i ova Odluka bila negdje protiv zakona. 

Pošto nas je ovaj službenik još jednom vratio na pregled i promjenu. Vjerujem da svi primjećujemo 

šta se dogodilo, vi sami od ovlaštenja, da je došlo do prelaska sa obrazovanja na urbanizam. Evo, čini 

mi se, propusta koji je napravljen sa naše strane u ranijoj odluci koju smo doneli na prošloj sednici. 

Hvala! 

Bexhet Xheladini  : Ne mogu da diskriminišem na nacionalnoj osnovi, jer sam ja vođa svih. 

Raspravama mržnje ovdje nije mjesto u Skupštini. Spominje vam se da je to nekome uzeto, nekome 

dato. Proporcionalna podjela je više od 41,3%, a ako je negdje uzeto 3000, Kukajanu je dato 14.000. 

Sada se bave Bresanom, vode ih u zajednički investicioni projekat. Na to ne treba gledati kao što je 

rekao delegat koji je predgovornik, i treba i dalje raditi na ujedinjenju, a ne podsticanju međunarodne 

mržnje. Ovo je nekome zgodno, a meni nije zgodno, a ja ću raditi da ta mržnja ne postoji i da svi građani 

opštine Dragaš budu jednaki pred zakonom. Što se tiče pitanja spašavanja, pročitao sam Odluku, ali 

ispod stoji da se blisko sarađuje sa službenikom za budžet. Imam dva telefonska razgovora sa 

funkcionerom za budžet - nema potrebe spominjati njegovo ime - takođe ova sredstva da ih ne 

izgubimo, mi smo ovu odluku donijeli i uzimamo ta sredstva iz ova dva projekta, kombinujemo ih u 

jedan projekat zajednički za Dragaš. Dobro je da vi kao delegati glasate, nema drugog izbora. Hvala! 

Nikome nisam spomenuo njegovo ime, osim Spasa! 

Arijeta Skeraj : Nežmidin Sejdilar, ne spominji im ime! Dakle, hoćete da se pridržavam Pravila, onda 

sa Pravilima, bez pominjanja imena, nemate pravo da govorite. Ima li drugih diskusija? Ako ne, onda 

stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 15 glasova za, 1 protiv i 1 

uzdržan, usvajamo ovu tačku dnevnog reda. Nastavljamo sa petom tačkom: Odluka o produženju roka 

ili formiranje Komisije za izbor direktora škola . Ima li ovdje diskusija? Gospodine Jetmire, direktor je 

razjasnio ovu stvar ranije. Želi li neko razgovarati ? 

Jetmir Ajdini : Molim direktora za obrazovanje da izađe i razjasni svima nama ovdje šta tačno traži, 

da li želite da odgodite rok za ovu Komisiju, da li želite da formirate novu komisiju ili gdje je suština 

ove rasprave. I sva pojašnjenja, koliko je ta Komisija bez roka? Hvala! 

Nedžat Selaj : Možda se osećam kao da previše pričam o obrazovanju, ali ja pripadam ovoj oblasti i 

moram da pričam o tome. Pošto sam vam se maloprije obratio na pripremnim ročištima, gospodine 

direktore, ako nemate dovoljno znanja, ne izlazite ovdje, kad imate saznanja, onda izađete i razgovarate 

s njima. Prije prve ili druge sjednice pitao sam, maloprije sam rekao, izašli ste iza kamera, nemate 

hrabrosti da dođete ovdje, mislim da je direktor Uprave izašao i dao odgovor. Kada su prvi put 

imenovani, to je bila greška, bili su nezakoniti. Zašto su bili ilegalni? Od strane same Uprave DKA, 

koja stoji iza dotičnog i dalje postoji, pogrešno je izabran, bio je pod nadzorom, a ne da je selektor. 

Drugo: Kako sada možemo ponoviti istu grešku, nastaviti? Ako mu ugovor istekne, nema pravo da se 

ponovo takmiči. Sada pravimo drugu grešku. Pogledajte zakon još jednom, popravite ga još jednom, 

pozabavite se zakonom i gubite se odavde. Ne nasjedajte na nas prije svršenog čina, nama sabornicima! 
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Imaš brojeve, glasaš, kad bude sledeća sednica, opet mi je vratio. Ovo nam se desilo nekoliko puta, nije 

prvi put. Nezakonito je produžiti ugovor ili mandat ovim selektorima. Hvala! 

Driton Ademi : Onda, ja sam malo vezan za Administrativno uputstvo, razgovarali smo godinama, 

Administrativno uputstvo je bilo za školsku godinu, a ne za kalendarsku godinu. Prvo, službenik koji 

je u DKA ne mora da ispunjava uslove da bi bio u komisiji, kao prva tačka. Kao druga tačka, kod UA 

je izbor direktora obavljen – da ne bude greške – u novembru ili decembru, ta Komisija nema rok za 

izbor direktora. Rok za rad Komisije je 31. avgust 2023. Dakle, direktori su u kontekstu sa Komisijom, 

čak i sa njihovim izborom za direktora, jer žele da to odgode. Sa UA, koliko sam vidio - nisam sve 

pročitao, ali ne znam da li smijete odgoditi ovu Komisiju. Čak i ako je tako, zašto ne donesemo odluku 

sa sobom na avgustovskoj sjednici, da je donesemo za kalendarsku godinu za avgust 2025. godine, 

nakon pripremljene Komisije. Godinama smo formirali Komisiju, u aprilu ili maju, samo na 3-4 

mjeseca. Bolje je to planirati na vrijeme, tako da se ova Komisija bira ili u julu ili u avgustu, kako bi 

imala mandat od 1. septembra do 30. avgusta naredne godine. Mislim da je ovo mnogo bolji prijedlog, 

odlažemo ga dalje, za sjednicu u julu ili avgustu, čak i sa formiranjem nove Komisije, a ne sa nastavkom 

mandata ovih. Hvala! 

Zeni Krasniqi : Poštovani delegate, pitajte da li postoji spor oko izbora direktora, znam da je procedura 

bila vrlo redovna, što je prihvatio i MESTI, koji takođe ima svog predstavnika. Dajem vam objašnjenje, 

tražio sam da nastavim sa ovim, ali sada izlazim sa novim predlogom, da se sa ovim predlogom formira 

nova Komisija, zakon takođe dozvoljava: Predstavnik DKA kao predsedavajući; nezavisni stručnjak za 

arizam; a treći član neka bude iz MESTI. Neka to budu oni članovi koji su postojali malo ranije, vaši 

su sada, glasajte za njih, formirali to ili ne. 

Shpetim Hajredini : Poštovani direktore obrazovanja, na početku sjednice glasali smo o jednom 

Vašem prijedlogu za nastavak rada ove Komisije. Sada ste to promijenili, glasamo li ponovo, 

imenujemo li nove članove? Da li nastavljamo bivše članove Komisije ili nove članove? Koju radimo, 

znamo tačno i odlučujemo. Nije u redu, treba da razmislite o tim stvarima pre nego što dođete na 

sednicu, a ne da ih menjate kod nas. Ali za mene, zaista, to nije iznenađenje. Ali, mi smo tu za dobrobit 

građana, a oni neka odluče koga će zadržati, da li će zadržati nastavak ovih ljudi koji su ranije bili iza 

njih, ili se mijenjaju imena. Ako se promene, mi glasamo za to. Glavna stvar je ne biti protiv zakona. 

Arijeta Skeraj : Zatim je Shpetim Hajredini pitao direktora za obrazovanje da li će se to nastaviti ili 

će se formirati druga komisija. 

Zeni Krasniqi : Ne znam koliko sam bio jasan, meni je dnevni red odobren, tražili smo da se ovo uvrsti 

u dnevni red, kao odlaganje. Smatrao sam to tačkom dnevnog reda. Sada vi – ja sam dao predloge, 

možete glasati za novu Komisiju i sve je u redu, verujem. Delegati, niste glasali za moj prijedlog, ja 

sam nastavio. Samo sam tražio da se to uvrsti na dnevni red. Sada je sljedeća tačka dnevnog reda, ja 

sam predložio novu Komisiju, da se glasa ili ne glasa! 

Arijeta Skeraj : Direktorica je, da bi to stavila na dnevni red, zatražila da se rad Komisije nastavi. 

Onda je na vama! Spas zemlje, ako je meni, nastavi, pa makar i meni, nova Komisija. 

Nedžmidin Sejdilar : Meni je zaista nejasno, da li mi ovde biramo nove članove komisije ili 

produžujemo mandat već isteklim članovima komisije. Jer na početku ove sednice, kako sam ja 

razumeo, direktor je tražio da ubacimo tačku u dnevni red kako bi produžili mandat ovoj aktuelnoj 

komisiji. Tako sam barem ja razumeo. Na izvornom albanskom jeziku jer ja prevod ne koristim, ne 

mogu da kažem da prevodioci loše prevode. Druga stvar, gospođo predsedavajuća Zamolio bih vas da 

pročitate pravilnik o radu skupštine jer očigledno ga niste pročitali. Pročitajte član 10, gde govori da 

svaki delegat ima pravo na 10 minuta izlaganja i + dva minuta ako nešto ima da doda ili da pita, 
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malopre ste me namerno diskriminisali, oduzeli pravo na reč. 

 

Nedžat Selaj : Direktore, ako imate administrativno uputstvo pred sobom, pročitajte ga! UA br. 

151/2020. Imajte strpljenja, jer ja ne govorim bez činjenica. Čitam ga i prosljeđujem Vama, a kolege 

mogu i proslijediti. Prema UA 151/2020, član 177. glasi: Izjava pod zakletvom kojom se dokazuje da 

kandidat nije bio ni na jednoj rukovodećoj poziciji u strukturi političke stranke u posljednje tri godine. 

Rekao je da direktori nisu političari i da nisu prekršili zakon. Još imamo skupštinskog člana, kada je 

bio - izabrali ste ga za direktora, on je napustio funkciju Skupštine i imenovan za direktora. Kažete da 

nismo prekršili zakon i da smo uz zakon. Ako nemate strpljenja, poslušajte me, jer nemate pripreme za 

ovaj posao. Ne gledaš, dobro si. Izlazi i priča dva minuta i kaže, slušaš li me? Ne znam koliko ste me 

čuli! Pred vama je zakon, imate članak, pogledajte ga! Još jednom je istakao da dobijate instrukcije od 

gradonačelnika. Izjava kojom se potvrđuje da u posljednje tri godine kandidat nije bio na rukovodećim 

pozicijama u strukturi političke stranke. Izabrali ste direktora iz zemlje u kojoj je bio poslanik. Kako 

ovo ne može biti protivzakonito? Naručite to ovdje, propovjedaonica je za vas, nije za mene. Mi kao 

delegati smo dužni da pitamo, a vi kao rukovodioci da date odgovore. Komandujte, izađite i odgovorite! 

Nemojte reći da direktore nismo birali nezakonito. Oba izabrana direktora su bila nezakonita, a 

nezakonita je bila i Komisija. Od prvog puta kada smo se izjasnili rekli smo vam da su nezakoniti, 

nastavili ste, sada još tjerate, tražite od nas molitve da ih podržimo. Kako možemo podržati odluku koja 

je nezakonita? Naredite, prihvatite zakon! Ako imate neki drugi zakon, recite nam, jer mi ga ne znamo. 

Baziramo se na 151/2020. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Ima li pojašnjenja od izvršne vlasti? 

Bexhet Xheladini  : Završen je izbor direktora, istekli su zakonski rokovi za žalbe. Što se tiče izbora 

direktora koji je bio odbornik, odbornička funkcija nije politička funkcija, njega bira narod, njega glasa, 

a to nije rukovodeća pozicija u stranci. Tamo piše u zakonu: ako postoji liderska pozicija u stranci. 

Poslanik nije rukovodeća pozicija u stranci. Njega bira narod, tako da je ovo tačan odgovor koji mogu 

dati na pitanje koje mu je delegat postavio. Direktori su izabrani, imenovani, rade, zakonski rokovi za 

žalbe su prošli. Možete se žaliti i pravosudnim organima da se pozabave ovim pitanjem. Ja sam načelnik 

opštine i za to imenujem direktore, raznih oblasti, kao stručnjake koje i konsultujem. U vezi sa tačkom 

dnevnog reda koju je predložio direktor prosvjete, imam pravo da se konsultujem sa njim. Ja sam po 

struci ljekar i od njega sam dobio potrebna pojašnjenja za ovaj prijedlog koji je dao. Dakle, molio sam 

direktora da još jednom izađe, neka razjasni ove nejasnoće i idemo dalje. Hvala! 

Driton Ademi : Još jednom sam pojasnio da ne znam, direktor je pročitao u članu 6 tačka 9: Komisija 

za izbor imenuje na konkurs, odnosno konkurs je već raspisala Komisija u okviru ovog godine. 

Komisija za konkurs je bila. U roku od godinu dana. Za obrazovne ustanove koje su zavisne od opštine, 

na predlog DKA, članove Komisije iz DKA može imenovati Skupština opštine na jednu školsku 

godinu. Kao što sam rekao prvi put, od 1. septembra do 30. avgusta školske godine. Imaš ga i u UA, 

član 6 tačka 9. Dobro je da si pročitao i dobro da mi danas ne smetaš - ne znam da li imate direktora 

koje niste imenovali i želite da im date imena vrlo brzo. Šta god da se desi, rekao sam vam, imate 

najbolji način da to odložite čak i u junu ili julu, bliže školskoj godini i nakon punog mandata. Da, 

hoćete sada... ali ja ne vidim da možete odgoditi rok za ovu Komisiju, kao što ste rekli na početku 

sjednice. 

Zeni Krasniqi : Tražio sam da se produži mandat ove Komisije, i dalje predlažem, ako se ovde izglasa 

nova Komisija, onda dajem imena. Prvi će biti Faton Nafezi - predstavnik DKA kao predsjedavajući, 

Fatmir Mehmeti kao nezavisni stručnjak za obrazovanje, a treći član dolazi iz MASHTI. 
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Arijeta Skeraj : Hvala direktore! Molio sam vas poštovani delegati, svi ste bili u sali, čuli ste imena, 

čuli ste šta je direktor rekao, još jednom tražite glasanje i preuzimate reč. Molio sam te! Ko je za ovu 

tačku dnevnog reda? Do sada - Artane - nisi vidio direktorsku diskusiju, nisi shvatio, vjeruj na riječ, 

nemoj mi ni reći kako da to stavim na glasanje. Prošli put, ovo više ne dozvoljavam! Hvala! 

Artan Lošaj : Predsedniče, ne dajte mi reč, nisam razumeo, nisam ljut. Opet kažem, niste mogli da 

razumete, jednom je tražio da ga proguram, sad traži novu Komisiju, dao je imena. Administrativno 

uputstvo važi od 1. septembra do 31. avgusta. Glasamo za Komisiju, od kojeg datuma će ova Komisija 

biti legitimna do kog datuma? Od kojeg, ili od danas, ili od 1. septembra? Ako glasamo danas, do 31. 

avgusta, ova Komisija mora biti legitimna. Evo problema. Čak, nisam to imao loše namjere, nisam to 

razumio i drago mi je da sam to shvatio i svi građani. 

Driton Ademi : Direktore, ja sam još prošle godine rekao da je kalendarska godina, a danas vam kažem. 

Godinama sam vam govorio da imate rok do 30. avgusta i prema tome ste birali direktore. Žalba koju 

nismo dobili je naše zapažanje, to je stvar politike. Ali ako danas formirate ovu Komisiju, Ministarstvo 

će to odobriti. Ukoliko Ministarstvo to odobri, ova Komisija ima rok do kraja avgusta. Tada, od avgusta, 

više ne možete djelovati. Pitao sam, kao predlog sam rekao, možete ili u julu ili avgustu. I ako ste toliko 

uznemireni što vam je direktor rekao da se nađemo sada u junu, možete se naći . Da, najbolje je to 

uraditi na sjednici u julu ili avgustu, a ova Komisija ima kalendarsku godinu. Ali i sami znate. Mislim 

na školsku godinu. Ako je danas formiramo, znajte da imate do kraja avgusta ovu Komisiju. Tada bi 

trebalo da se formira nova Komisija, od septembra do avgusta sledećeg. Hvala! 

Uran Halimi : Poštovani delegati, to je samo po sebi razumljivo i vrlo logično, pošto ne postoji 

Komisija, a rok za ovu je istekao, ova Komisija, koju je predložio direktor DKA, ima mandate do 31. 

avgusta. Onda na ljeto možemo ponovo izabrati Komisiju koja ima punu školsku godinu, od septembra 

do sljedećeg avgusta 2025. Glasamo za Komisiju koja ima mandat do kraja avgusta. Tako to vidi zakon, 

da je u pitanju jedna školska godina. Hvala vam puno! 

Shpetim Hajredini : Svidio mi se Uranov govor, ali nisam dobio odgovor koji sam želio dobiti. Svi 

razgovaramo o tome koliko dugo ova Komisija ima pravo da funkcioniše, ali nismo razgovarali o tome 

da – na primer, znam pouzdano da u trenutku kada MALS to shvati kao legalnu, ta Komisija mora da 

važi. Da li je nama danas, recimo, moguće da danas glasamo za ovu Komisiju, a ona stupi na snagu, na 

primjer, u avgustu. Samo sam to htio dobiti od nekoga ko se bavi pravom i razumije zakon. Ako danas 

donesemo odluku, onda na osnovu UA, to pokazuje da je prošlo 3-4 mjeseca od kada je ova Komisija 

legalna i onda prestaje važenje, moramo još jednom glasati o komisiji. Ako nemate hitno, zašto onda 

glasamo o tome danas, ostavljamo ga u septembru. Ako ga imate hitno i definitivno moramo da glasamo 

o tome danas, onda glasamo o tome danas i ponovo ćemo glasati u septembru. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Da li još neko želi? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku 

dnevnog reda? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 12 glasova za, 11 protiv i nula uzdržanih, ova tačka je 

također odobrena. Zatim prelazimo na posljednju tačku, konačnu tačku. Prije nego što skupštinari uzmu 

riječ, ja ću je preuzeti. Kao skupština opštine i kao organ koji donosi odluke, imamo zakonsku obavezu 

da pratimo poslove izvršne vlasti. Zahtjev poslanika Nedžmidina Sejdilara za pregled vozila GCPM-a, 

pozvao me je da ovo shvatim ozbiljno. Podržavam ono što me je gospodin Sejdilar pitao, a tražio sam 

i od svih šefova grupa ili cijele Skupštine, da svi možemo ići i pregledati sva vozila GCPM-a, iz razloga 

da ako ona nisu u funkciji, onda budžet naše rodbine i građana je oštećen. Tada sam tražio od direktora 

Uprave, koji je nadležan za ova ambulantna vozila, da nam da objašnjenje, jer je to bio zahtjev meni 

kao predsjedniku Skupštine. Primio sam ovo sa velikom zabrinutošću, jer želim i da ta vozila hitne 

pomoći budu u jako dobrom stanju. Hvala! 
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Vetim Ramadani : Hvala,  Poštovani odbornici, pošto smo mi kao direktor uprave – i ovde u sali 

Skupštine opštine često nailazili na rasprave i postavljali pitanje da vozila koja su u službi u QKMF-u 

nisu u dobrom tehničkom stanju. Nas kao direktora, odnosno mene kao direktora Uprave, s obzirom da 

i ja na svojim plećima snosim odgovornost za njihovo tehničko stanje i njihovo servisiranje, tražim od 

vas kao predsjedavajućeg, od šefova grupa svih političkih stranaka i od svi odbornici, direktno upućeni 

od građana, i direktora, ali i medija, da mene i gradonačelnika isprate do ulaza u Opštinu, gde su za 

nekoliko trenutaka, u roku od dva-tri minuta, sva vozila, ambulante GCPM-a u Dragašu i drugim 

centrima. Treba naglasiti da je ova Odluka donesena sa isključivom svrhom da se jednom zauvijek 

demantuje velika neistina koja je servirana građanima naše opštine. Neistina koja se poigrava sa 

najvrednijim stvarima građana: javnim zdravljem. Nije dobro lagati kakva je situacija u GCPM-u, 

centru u kojem svi stanovnici naše opštine svakodnevno dobijaju usluge i to od najrazličitijih. Takođe, 

dozvolite mi da unapred pojasnim da od osam vozila koja su u vlasništvu Direkcije za zdravstvo, 

odnosno pod upravom QKMF-Dragash, ovde neće defilovati dva vozila hitne pomoći, iz razloga što, 

da ne ugrozimo javnost zdravlja i teren nam je otvoren, ostavili smo ambulantno vozilo u pritvoru u 

najudaljenijem selu regiona Gore, u Restelici, i još jedno u selu Brodosane, najudaljenijem selu ili 

poslednjoj porodici medicinskog centra koja živi u teritorija Opolja. U Prištini je trenutno u funkciji još 

jedno vozilo hitne pomoći, pošto se danas iz bolnice vraća službenik Laboratorije, službenik Bajro 

Bajrami, koji je juče pretrpeo napad. Dakle, molim vas sve da nas ispratite, testiraćemo sva vozila hitne 

pomoći, prvo će hitna stati, pogledaćemo njihovo optičko i tehničko stanje, pitaćemo ih da li imaju 

kiseonik, da li imaju defibrilator, kako je stanje kreveta u kolima hitne pomoći, radi li sistem rotacionog 

svjetla i radi li alarmni sistem. Dakle, ako imam vašu saglasnost predsjedniče i skupštinu, molim vas 

da pođete s nama. Hvala! 

Arijeta Skeraj : Hvala direktore! Pošto je Nedžmidin Sejdilar to tražio od mene, ja sam to vrlo rado 

prihvatio i veoma ga podržavam i molio sam izvršnu vlast da jednom za svagda dovede ove klinike i 

da svi vide građane opštine Dragaš, jer razlog što sam se osećao veoma loše jer je dug put, nekih 36 

km, da pacijent od opštine Dragaš do Prizrena putuje, bez kiseonika. Ovo pripada nama, u ruhu 

poslanika koji nas je doveo ovamo. Tada sam molio sve čelnike grupe i čitavu Skupštinu da ih 

pogledamo svojim očima, da jednom zauvek zatvorimo ovo pitanje o kome se mnogo puta raspravljalo 

u Opštini. 

Shpetim Hajredini : Ja lično, čak ni kao šef grupe najveće stranke u Skupštini Dragaša, nikada nisam 

pokrenuo ovo pitanje o kome se danas raspravlja u izvršnoj vlasti i od nas se traži da idemo u ambulante. 

Neću učestvovati, jer nisam mehaničar, ne znam da li radi ili ne. Dobro je što svi rade, za dobrobit 

građana i nude im pravu uslugu, uslugu koju treba da obavi ovo vozilo. Dakle, ako su funkcionalni, u 

redu je, ako nisu funkcionalni, imate dogovor, imate ugovor sa mehaničarima, idite ih popravite, 

izvršite ih i pustite ih da obave servis koji odgovara. Hvala na pozivu, ali ja lično ne učestvujem! Ne 

moram da učestvujem! To je to! 

Nedžmidin Sejdilar : Zahvaljujem se, iako sam bio danas malo ljut na vas, ali obzirom da ste 

pokrenuli korake za ova vozila progledaću vam malo kroz prste. Da razjasnimo, nisam ja tražio da 

vidim vozila centra familijarne medicine, nego sam tražio da vidim pet kupljenih vozila od 2021 i 

2022 godine. Mene konkretno zanimaju, da vidim onih pet vozila koje su građani ove opštine platili, 

jer je gospodin Brenoli sam u svom izveštaju za 2021 i 2022 godinu, koju smo mi ovde raspravljali u 

skupštini, naveo da je kupio ukupno pet vozila sa punom medicinskom opremom. To su bile njegove 

reči, ja želim da vidim tih pet vozila koje nisu starije od 2021 godine. Gospodine Ramadani, ja se ne 

igram sa sa javnim zdravljem i ja brinem maksimalno o tome. Vaš kolega, Brenoli za ovom 

govornicom je rekao, pokušaću da ga citiram, vozilo Citroën ima problem, da li prilikom dejstva 
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goriva, senzora, ugasi se, ali ako upališ opet on radi. I rekao je da nije problem kad ide prema 

Prizrenu, nego kad se vraća prema Žuru, sa ove govornice. Postoje text i video zapisnici. Postoji 

video zapisnici ovoga i ja od vas i dalje insistiram i tražim da svih tih pet vozila vidimo, da vidimo 

koje su godine proizvedeni, kako su nabavljeni tenderom, i koja je komisija tih vozila primila, i šta 

imaju od te medicinske opreme unutra, i dalje tražim i hoću i želim to da vidim. Gospodine 

gradonačelniče, nacionalnu mržnju raspaljujete vi. Vi ste juče komentarisali jednom lideru, 

predstavniku naroda, bivšem našem kolegu koji je imao tri mandata ovde, sedeo za tom stolicom 

ovde,. Rekli ste mu da je ljigav čovek, radi se o Velidu Hadžisin. Vi ste sa vašeg profila na facebook-

u, ako vi sebi luksuz dovedete da spustite funkciju gradonačelnika i kažete bivšem odborniku da je 

ljigav, ko onda raspaljuje nacionalnu mržnju, ja ili vi, bez obzira da li ćete mi odgovoriti ili ne, nije ni 

toliko bitno, treća stvar gospodine gradonačelniče, iako mi je Arijeta Skeraj, kao predsedavajuća 

skupštine zabranila da vam repliciram, iskoristiću to pravo na ovoj tački eventualno i reći vam 

sledeće, pohvalili ste se da ste skinuli pare sa jednog projekta i dali selu Kukuljanu. Rapči ste oduzeli 

oko 22.000 EUR a Kukuljanu ste dali 14.000 eura. Put Zlipotok-Kruševo-Globiočica-Brod ste oduzeli 

17.000 eura,. Pa me zanima proporcionalna matematika, ako oduzmete oko 50 i kusur hiljada EUR 

date 14 da li je to 41 % prema 59 %. Ili moja matematika nije ispravna. Možda sam promašio 

formule. Treća stvar koja je jako bitnija, gospodine gradonačelniče, vi ne biste mogli da uradite ove 

stvari da nemate prisutne ovde naše satelite. Delegate iz JGP-a koji vas podržavaju u ovim 

otimačinama, da nemate prisutne ove delegatove, otpadnike Vakatove, sada su SDU, šta su ne znam, 

da vas oni ne podržavaju, oni su tu da podignu ruku onako kako im vi im kažete i oni su za mene i za 

čitav narod u Gori koji kao ja misli, ništa više se jedni obični izdajnici. I oni su tu da završe 

najprljavije poslove od kojih se i vi sami stidite.  

 

Arijeta Skeraj : Hvala, gospodine Sejdilar! Možda je prevod bio pogrešan, rekli ste da ću maziti 

Arijetu. E sad, ova riječ mi ne smeta, ali ne možete je reći vođi! 

 

Nedžmidin Sejdilar : Potpuno razumem da je da je čitava vlast u panici. A vi ako imate problem sa 

prevodiocima raspišite konkurse nek vam prevode onako kvalitetno. Reči koje ste vi spomenuli meni 

ja nisam izgovorio. Ako mislite da sam ja to izgovorio, gospođo predsedavajuća, ja se vama javno 

izvinjavam, ali ako ja nisam izgovorio, a tražiću zapisnike i video zapis, onda treba da otpustite 

prevodioce. 

 

Arijeta Skeraj : Ne, ja ću se izviniti ako je prevodilac to uradio, izvinjavam se ako nije rekao, jer ne 

znam jezik, iz tog razloga, ali mi je zanimljivo. Molio sam vas - načelnik opštine je pozvan u OEBS - 

pitanje treba da bude da se načelnik oslobodi što pre. 

Uran Halimi : Oslobađam predsjedavajućeg od pitanja, ovaj put je zauzet - ne, predsjedavajući je sav 

zauzet - ali danas malo pristojno. Pitao sam se o automobilima, to pitanje koje ste pokrenuli 

predsjedavajući na inicijativu gospodina Sejdilara. Čudi me, evo direktor Uprave za vozila Uprave za 

zdravstvo daje odgovor. Ne znam, vi režiseri, pogotovo super reditelji, pomiješali ste uloge. Dobro je 

da direktor odjela kojem pripada, da odgovor, ako nije problem. Gledao sam te aute, malo mi je bilo 

smiješno, šta smo gledali u aute? Postoje sumnje na zloupotrebu, već sam saznao. Samo je pitanje da li 

su auti ispravni ili ne. Takođe, bolje je da se formira istražna komisija, a ne da se pravi parada po 

opštini, koliko znamo i oni se šetaju po opštini. Za nas je dobro da napravimo istražnu komisiju i 

istražimo svaki automobil, da li je opremljen, pošto je došao do kupovine tog automobila, izdvojena su 

sredstva i sredstva. Predlažem, gospođo predsjednice, da se formira istražna komisija. Ovdje imamo 

dosta medicinskih sestara, koje znaju kakvom opremom treba da bude opremljeno vozilo hitne pomoći. 

Drugo pitanje koje se malo odnosi na vas, gospođo Predsedniče, jeste da sam juče podneo zahtev za 
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potpisne liste, znate. Ne bez svrhe, ali imate obavezu da nam ih donesete. Saznao sam da u martu 

gospođa Džemile Misinaj uopšte nije bila ni na odboru ni na sednici, dok je izvršena isplata oko 700 

evra. Da li vam je to poznato ili ne, ne znam, ili je ostatak izvršne vlasti to namjerno radio, ali ne 

dozvoljava. Sada dolazi do izražaja razlog zašto sam smijenjen, što se često osjećam krivim, ima 

slučajeva, ima bolesnih, obrisao sam ti potpis i nisam dao platu. To je bio slučaj g. Mehmeta Spahiua 

koji je bio na liječenju i njegova plata je odbijena. Slučaj gospodina Loshaja koji je došao, pitao me 

kada ima slučaj u porodici tamo, ja to nisam tolerisao. Molim vas, gospođo Predsjedniče, nemojte 

zloupotrebljavati svaki kutak ove opštine. Ovde se zloupotrebljava gde god može, od automobila tamo, 

do skupštine ovde sa dnevnicima, vidim brojke kako se ovde rade. Verovatno od 700 evra mesečno. 

Bio sam i delegat, pa sam otišao da živim negde drugde i ovde dobijao platu. Da, mi smo odgovorni 

delegati pred onim građanima čije smo glasove izmolili. Ovdje se ne izdaju dnevnice bez prisustva 

delegata. Da, jako mi je žao predsjedavajuće, hajde da napravimo zakon, ako zakon tako kaže neka joj 

da, nije problem. Ali zakon ne kaže dnevnice bez poklona. ajde plata,- otkud ja znam sta zakon kaze, 

izvini ne znam tacno- ali i dnevnica, nije tamo samo plata nego i dnevnica, znaju gradjani 150 evra 

dnevno 12-13 minuta da ste ovdje bez izlaganja. Ne znam - na opojarskom jeziku - šta je ovo yrrneki. 

Arijeta Skeraj : Hvala, Uran! Još jednom vas molim, one koji imaju pitanja o predsjedniku! Ako 

nemate pitanja, onda, predsjedavajući, slobodno! 

Artan Loshaj : Prvo pitanje, predsedavajući, bilo je iz DKA, koje sam postavio o tamošnjoj stručnoj 

školi. Optužili ste nas u kampanji 2021, takođe vas kao kandidata LDK za gradonačelnika, i bivšeg 

predsednika DSK, godine - na kompjuteru, da sam noću radio na izvlačenju tih sekvenci - i bio sam - 

predsednik LDK, koji je bio kandidat za skupštinu opštine, bio je u debati sa vođom naše grupe, koji je 

rekao da ste potrošili novac - veoma mi je drago što je on ovde - rekli ste da ste potrošili milione eura 

tamo, operacionalizovaćemo ga, otvorićemo nove smjerove i zaposliti dodatno osoblje. To do danas 

nije urađeno, vjerujem da – znamo sigurno, i mi i građani – da vi to ne radite, da ste došli samo na jedan 

mandat. Da, bore se, iduće godine kad budu izbori, ja ću tamo prerezati vrpcu. Drugo, predsedavajući, 

ja sam se zabavio, ali juče smo ovde imali lepu debatu o stadionu Dragaš. Imam pitanje i za stadion u 

selu Blač, od početka smo hitno izdvojili 50.000 evra, rekli ste da ćemo za dva-tri meseca osposobiti 

stadion. Stadion je u užasnom stanju u Blacu. Snimili ste dvije-tri fotografije sa direktorom Urbanizma, 

sa ovom lutkom Beana Hadziasanija, postavili ste dva-tri metra fotografija. Rekao sam juče, te 

fotografije koje imate, da se postavlja trava, jako je dobro, čestitam iu ime kluba "Opoja" iu ime 

privatnih klubova, da se bavim tim sportom. Ali i ja sam vam juče rekao, te kvarove ograda, i kvarove 

svlačionice, pucajte u mene, recite mi u kakvom su stanju do sledećih izbora, mi ćemo ih popraviti. 

Imam ovde video, da ste obećali da ćete uložiti 50 hiljada evra. Uložili ste 230 hiljada evra, 220 hiljada 

evra je uložio PDK, 450 hiljada evra. Ne optužujem vas, optužujem sve one glumce koji su bili do 

danas. 450 hiljada evra, rekao sam vam prvi put, danas vam opet kažem, San Siro je prekriven tepihom, 

a stadion je 500 hiljada evra. Uložili ste 450.000 evra, niste izgubljeni, plus FS ulaže. Do kada će se 

popravljati stadion, svlačionica i ograde? Takođe - izvinite što se uključujem u ovu raspravu, ali ja sam 

radnik i skupštinar - za paradu automobila, automobila GCPM-a. Nećeš da pričaš , mene malo 

zanemaruju, jer sam i sam tamo radnik, parada ispred Opštine ne postaje načelnik. Ako vam se ne sviđa 

Komisija, čak i ako se dogovorimo, idemo u GCPM. Taj defile ispred Opstine i sad sa alarmima reci 

mi nesto... Zabavljam se, jer i sam radim u Hitnoj, zabavljam se u svakom trenutku, u svakom trenutku 

sa kiseonikom, u svakom trenutku i u svakom trenutku sa opremom, čak i sa osobljem. I to ne samo na 

5 ili 10 minuta s kampanjom. Kampanja je rana, odlaze 2025. 
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Arijeta Skeraj : Hvala Artane! Pre nego što mi je dao reč Driton Adem, želeo sam da komuniciram sa 

njim, ovu paradu nije izdala izvršna vlast, to je izdato po mom zahtevu koji sam dobio, da me je Sejdilari 

pitao i ja sam mu dao naređenje - ne zahtev , ali naredba - da sva kola hitne dođu pred Opštinu, sa svim 

šefovima i Skupštinom, jednom za svagda zatvoriti ovu stvar koja nema kiseonika, nije dobar krevet, 

nema alarm. Zbog toga. Ovdje izvršna vlast nije učestvovala, osim što je to bio moj zahtjev, ali i naredba 

sa moje strane. 

Driton Ademi : Predsjedavajući, imam samo jedno pitanje, pošto niste bili na prošloj sjednici, bilo bi 

lijepo da nam odgovorite. Ne, niste bili do kraja, bilo je jako dobro - imate direktora, ali niste imali 

vremena da odgovorite. Onda, kao što znamo predsedniče, zbog pogoršanja vremena, od sela Kosava, 

Kuk, Kuklibeg, do Zaplludža, ovaj region ima dosta problema sa strujom. Znam da ovo pitanje 

električne energije nije u vašoj nadležnosti, ali znam da imate saradnju, razumevanje sa KEDS-om. 

Ako je moguće, ponudite nam najbolje moguće rješenje, iako drugi regioni imaju malo bolje rješenje, 

imamo dosta problema kada su padavine ili nešto drugo, imamo dosta problema. Bilo bi lijepo da nam 

date neke informacije ako razgovarate sa KEDS-om. Hvala! 

 

Nedžmidin Sejdilar : Pre nego što ću početi da govorim, zamolio bih prevodioce da obrate pažnju, 

da ne dolazimo do nesuglasnica kao što smo došli malopre. Gospođo predsedavajuća, prvo, nemojte 

da mi ubacujete reči koje ja nisam izgovorio. Vi verovatno imate moj zahtev pred sobom. Ja sam 

tražio da vidim onih pet vozila kupljenih 2021 i 2022 godine. Gospođo predsedavajuća, nisam 

zahtevao od vas defile i da traumirate narod sa sirenama ovde. To se tako ne radi, to nek astane vama 

na čast. Jer vi volite da se reklamirate, ali kad na kraju shvatite da reklama ide u pogrešnom smeru, 

onda ćemo vruć krompir da bacimo nekome drugome. Ja sam od vas kao predsedavajuće skupštine, 

kao prvog čoveka ove opštine, najvišeg organa, sam tražio u par navrata od gradonačelnika opštine i 

od direktora zdravstva, da vidimo tih 5 vozila. Kupljenih od novca građana naše opštine. Sam je 

direktor napisao u svom izveštaju da je kupio pet vozila u periodu 2021 godina i 2022 godina. Behar 

Brenoli je došao za ovom govornicom, i rekao da postoji vozilo koje se gasi. Je l' treba da sad ovde 

puštam video snimke gospođo predsedavajuća. Svi ste tu bili prisutni. Ovo što danas radite ovde, ovo 

je čista blamaža za institucije opštine Dragaš. Traumiranja naroda ove opštine. Evo majka mi upravo 

šalje poruku, kaže šta se desilo u Dragašu. Ko je pustio sirene. Izvršna vlast želi da se reklamira. Ja 

sam tražio da vidim fizički ta vodila, želim da vidim dokumentaciju i da vidim tendersku 

dokumentaciju kako su kupljena. Pet vozila, ne pričamo o 20 ili 30 vozila, ja znam da ova opština 

Dragaš poseduje vozila, ja hoću tih pet vozila kupljenih u periodu 2021 godine i period od 2022 

godine da vidim fizički. Kako izgledaju, želim da znam zašto je kupljeno vozilo koje je bilo 

neispravno, gde sam gospodin Behar priznao za ovom govornicom. Vi ste svi ovde bili u ovoj Sali. Je 

l' treba pojedinačno da vas pitam. Sam je došao ovde i rekao vozilo se gasi. Ali nije problem kada ide 

sa pacijentom za Prizren, nego je problem kada ide nagore. Želim da vidim zapisnike komisije koja je 

primila ta vozila i konkretno me zanima za taj Citroën koji je doveden ovde neispravan. Ko je primio 

to vozilo, zašto je primio i zašto nije vraćeno dobavljaču. Jer kad kupimo mobilni telefon, ako je 

neispravan, mi to vratimo, a kamoli vozilo hitne pomoći. To sam ja tražio od vas, nemojte vi gospođo 

predsedavajuća da formulišete moje misli. Imate na papiru zapisano, nisam ja tražio da defeluju 

vazila hitne pomoći. Zamislite sutra da neko zatraži da pogleda vozila policije ili vatrogasne službe. 

Šta bi bilo u opštini, u državi. Ovo što sada narod traumirate, i pritom želite da mene prebacite 

grešku, ja i dalje insistiram, pa makar se i ne formirala komisija. Ja ću naći druge instance da tih pet 

vozila vidim, da vidim zapisnike kako su kupljene i ko je primio ta vozila, džaba vi pravite cirkus od 
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ovoga ovde. Zanima me ko je primio neispravno vozilo, ko ga je kupio novcem građana ove opštine. 

Nije me briga za službenička vozila, briga me za zdravlje naših građana. Molim da ispitamo situaciju 

i da proverimo vozila. Stramota, postavili ste učitelja koji više brine o kanalizaciji, kocki i stadionima 

nego o zdravlju, a hoćete da se pokažete kao nešto veliko, defileom plašite ljude koji su ostali u 

Dragašu, a i da opde odavde, spasiće se. 

 

Arijeta Skeraj : Hvala, gospodine Sejdilar! Vi niste dali zahtjev za paradu, vi ste dali zahtjev da rade 

ambulante GCPM-a. Kako da to uradim, znam tamo. Da li radim modne revije ili šta radim? Ali, 

građanina radi, da ga jednom za svagda zatvorim, uradio sam taj defile. Ne možete mi samo reći da li 

ću napraviti paradu, ili ću uzeti cijelu Skupštinu i odvesti vas tamo, odlučio sam ovdje. 

Artan Loshaj : Predsjedavajuća, to je malo previše, zabavljam se držeći se ovdje. Moj problem je bio 

što - nisam htio da se miješam - jer dolazim iz Hitne pomoći, više puta sam upućivao pritužbe i zahtjeve, 

ne sviđa mi se - kako reče direktor - paradirati ispred Opštine. Ako je potrebno, čak i da ste odlučili, ne 

znam šta je Nedžmidinijev zahtjev, ako ste to odlučili, čak i da se sve poslaničke grupe slažu, a mi smo 

većina za to, bilo je dobro - mjesto gdje želite da me vidite je neprikladno za građane, ispred Opštine - 

imamo parking GCPM-a, čak i ispred, imamo ga i iza gdje se građani ne vide. To su mediji, neka dođu 

mediji i neka se to radi. To je parada ispred Opštine - za mene kao poslanika ne želim dalje da 

raspravljam - to je politička. Kažem vam da uživam, kao radnik, da imam kiseonik, da imam gas, da 

radim curry, da radi alarm, da radi svetla, da imam rezervne gume, da imam ove svaki dan, jer sam ja 

prvi koga srećem sa građaninom. Ali, ispred Opštine, ne volim, kao poslanik, ispred Opštine. Rekoh 

još jednom, imamo dva parkinga GCPM-a, dolazi direktor, dolazi glavna sestra, dolazi Direkcija, 

gradonačelnik, vi koji dolazite, dolaze i mediji. A, ispred Opštine je neprikladno mesto, jer i mi 

blokiramo saobraćaj. 

Bexhet Xheladini  : Poštovani poslanici, optužen sam da na prošloj sednici nisam prisustvovao 

sastanku. Na prošloj sjednici sam saslušao sva vaša pitanja i nedoumice, na kraju sam izašao i 

odgovorio na sva pitanja, čak i normalno, tako to ide u skupštinskim raspravama. Pitanja se postavljaju, 

onaj kome se postavljaju pitanja, izlazi i daje odgovore, čak i kada završiš, više mu nisu potrebni. 

Iskoristili ste priliku, izašli ste i digli buku, zloupotrijebili ste skupštinsku funkciju, normalno, za 

politička pitanja to je bilo, ništa više. Ne znam zašto sam izašao, opet je bila debata i postavljala su se 

pitanja, mene su optuživali zašto sam otišao. Ja sam tog dana ispunio svoju odgovornost kao 

predsjedavajući, odgovorio sam na sva pitanja koja ste mi postavili. U ovoj Skupštini digla se velika 

buka oko vozila, pa i zdravlja. Ne radi se o zdravlju, nego zašto neko čak ni fizički ne podnosi direktora. 

Nije problem što postoji problem sa zdravljem. Zdravlje smo zatekli u katastrofalnom stanju kada smo 

stigli. Zdravstvo je danas, u smislu organizacije, čistoće, ulaganja i profesionalnosti, u izuzetno dobrom 

stanju. Vozila nikada nisu bila u boljem stanju nego danas. Opremljeni su svom opremom koja je 

potrebna hitnoj pomoći. U trenutku kada su oni koji su pravili buku, propagandu, lagali godinu dana, 

kada su vidjeli da su vozila sva u redu, sada kažu ne, ne trebaju nam više. Nedžmidin Sejdilar mi je 

poslao mejl, kao i predsjedavajući, odlučno me zamolio da svojim očima vidim skupštinska vozila. 

Imam e-mail na telefonu, rekao si i ovdje. Takođe, rekli ste, pitali ste me kao načelnika Opštine da li 

imam pravo da učestvujem u komisijama. Imate pravo da učestvujete u odborima, kao i svaki drugi 

građanin, slušanjem, ako ne glasanjem i debatom. Dakle, ovo pravo možete koristiti kad god želite, jer 

imate vremena, lutate ulicama dan i noć, imate vremena da se družite po odborima, pa čak i spavate u 

odborima ako je potrebno. PDK je, između dvije održane sjednice, dao neke reakcije. Prva reakcija bila 

je poseta nekoliko opština Republike Srbije na Kosovu i tražili su od mene da pojasnim zašto sam čekao 
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te građane. Kao što znate, pokrenuli ste ovu inicijativu 2013. godine i vaša visoka delegacija vaše vlade 

je otišla i posjetila te opštine. Sada su došli, uzvratili su nam posjetu. Ne kažem da grešite, to je jako 

dobro jer ove posete pomažu da se olakša dijalog koji Kosovo ima sa Srbijom, a na kosovskoj strani ih 

organizuje Udruženje „Majka Tereza“, dok na srpskoj strani demokratske NVO koje prihvataju 

Republiku Kosovo. Bili su ovde, bili su zadivljeni pravima koja ima nevećinska zajednica, i došli su sa 

uverenjem da ako dođu na Kosovo, nikada se neće vratiti živi. Otišli su prezadovoljni ovom posjetom, 

ako hoćete, imam i imena onih koji su posjetili te opštine 2013. godine iz prethodne vlasti, iako imam 

i njihove inicijale, imam i fotografije, ali nisam ja vam kažem imati loš bo. Dobro si, dobro je što si mi 

prišao, dobro je što si nastavio dijalog, dobro je što si se složio i nije greška. Međutim, odmah ste me 

optužili, zaboravili ste da ste pokrenuli ovu inicijativu. Oni su takođe došli i uzvratili posetu koju ste 

im dali. I ova inicijativa je finansirana iz fondova EU, oni koji su bili ovdje nismo potrošili ni eura za 

njihovu posjetu, došli su svojim sredstvima i fondovima EU. Također, što se tiče pogibije neke ribe u 

jezeru Brezne, još ste reagovali, ali žao mi je što ste koristili ulični rječnik, predsjednika ste nazvali 

superčovjekom. Nije dobro, ozbiljna si žurka, zasmejava te, ali ne neprikladnim rečnikom koji ti ne 

pripada. Poštujem PDK, ali ne i ljude koji pišu ove statuse i koriste ulični rečnik. Uginuće tih riba 

dogodio se 13. maja, dok su ih ljudi bacili na lokalitet u selu Brezne 16. maja. Išao sam 17. maja sa 

načelnikom i direktorom u posjetu Breznom jezeru, au našem statusu, u saopćenju Opštine, rekli smo 

da na površini jezera nismo primijetili mrtvu ribu. Nismo rekli da to nije istina, nismo rekli da te ribe 

nisu uginule, ali smo rekli da nismo primijetili. Da smo primetili, obavestili bismo nadležne. Znam 

zašto se to dogodilo, bio sam u Breznama zajedno sa potpredsjednikom, sastao sam se sa načelnikom 

sela, i mi smo im objasnili, rečeno je da su neki građani Brešane uzeli 116 riba i bacili ih u jezero 

Brezne umrli su i to je rezultat toga. Imam video zapise, svjedočenja i izjave ovih građana. Takođe, u 

drugoj reakciji, ponovo ste dosta kritikovali zdravlje. Kao što sam rekao na početku, uradili smo 

nemoguće, uložili smo blizu milion evra u zdravstvo, a zdravstvo je danas u sasvim normalnom stanju. 

Ja to ne govorim, ali to kažu građani koji će dobiti usluge. Zadovoljni su uslugama, osobljem koje pruža 

usluge i doktorima. Imamo problem koji nije na nama. To su usluge Laboratorije, koja zbog monopola 

firme, firme, ne može biti opremljena reagensima. Riješit ćemo i ovo, dok su ostale usluge sve na 

najboljem mogućem nivou. Odgovoriću i po pitanju struje, iako to nije u nadležnosti Opštine. Imam i 

povratne informacije, ali i neke telefonske razgovore sa predstavnicima KEDS-a. Nisu našli problem 

za mesec dana, u pitanju je neka vrsta kratkog spoja koji kada se vreme prekine, nestaje i struja. Što se 

stadiona tiče i ja sam juče dao odgovor i danas ću reći, dogovorili smo se sa FFK, općina će obaviti dio 

radova, savez će dio. Dio koji smo preuzeli sa Opštinom, biće završen u roku od 10 dana. Teren stadiona 

će biti u potpunosti završen, prema projektima i standardima koje je dala UEFA. I po kvalitetu trave, 

ta trava nije kancerogena, ta trava će izdržati sve atmosferske uslove koje ima naša opština, to je 

posebnija trava od one koju imaju druge opštine. Što se tiče ograde i svlačionice, FFK ima obavezu, 

sada će raspisati tender i krenuti radovi, pripremiće ih. Sabahat Hasani je danas na sastanku sa Savezom 

i dogovorili su kada su počeli radovi, izgradnja ograde, svlačionice i tribina. Što se tiče stadiona Blaçi, 

takođe ćemo završiti stadion Blaçi, kao što smo i obećali. Ima kašnjenja, ali u mom mandatu ćemo 

završiti stadion Blachi. Već tada sam rekao u svom mandatu. Što se tiče stručne škole, tek sam dobio 

posao, otišao sam i posjetio tu školu i pokušao sam da aktiviram tu školu. Tu su uložena izuzetno velika 

ulaganja, to se mora iskoristiti. U vrijeme kada je to bilo planirano iza toga je stajalo mnogo učenika i 

možda je to bila hitna investicija, a sada se ispostavilo da nije bilo dobro, pogrešno planirano, jer tu 

školu treba graditi negdje drugdje. Postoji otpor privrede, građana, da se Gimnazija ne premešta tamo, 

iz razloga što možemo da oštetimo preduzeća koja su ovde u Dragašu. Tako da smo, trenutno, 
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orijentisani da tu školu koristimo za druga pitanja. O sredstvima koja je prethodna vlast potrošila ne 

moram da odgovaram. I sami ste juče rekli da je prethodna vlast izdvojila blizu 200.000 evra i potrošila. 

Ja nisam odgovoran za ono što su uradili, ja sam odgovoran od trenutka kada sam preuzeo vlast kao 

predsednik. Isto tako rekoh ti ovako, kad hoćeš da napraviš proviziju, ne samo za stadion, za bilo koji 

projekat mene više od tebe zanima moja vlada - a ne tvoja iza koje stojiš - ne moraš da brineš o tome. 

Zanimaju me druge komisije, pa makar ta komisija procijenila da je neko, direktor, iz moje Vlade, koji 

sazna da ga ima... Ja ću ga tog dana razriješiti. Što se tiče onoga što su prošle vlade uradile, rekao sam 

da se neće osvrtati, samo će gledati naprijed. E sad, da li je prethodna vlast činila ustupke ili nije, narod 

zna, svi znaju. Moramo krenuti naprijed. Odgovoran sam za sredstva koja trošimo, od trenutka kada 

sam izabran za predsjednika. Za vozila je sada promenjeno - kada se videlo da su vozila u superlativnom 

stanju, imaju sve, ništa ne nedostaje - sada se traži Komisija za izlazak na lice mesta. Nema više 

vremena danas, kažem vam, na dnevnom redu za narednu sednicu, zajedno sa predsedavajućim, kao 

tačka dnevnog reda biće formiranje Komisije da izađe na lice mesta, da sve ispita, od 2001. godine. , 

sva vozila kupljena do danas. Nađite i stručnjaka, koji je mehaničar, koji nije član stranke, mi ćemo ga 

postaviti u komisiju, neka opozicija čini većinu komisije, neka opozicija bude predsjednika komisije, 

možemo ići i istraži sve. Ali ti i Nedžmidin Sejdilari ste danas molili da ih vidite, ja imam mejl ovdje, 

molio je da vidi vozila, ni danas ih ne prima. Zašto? Da su u dobrom stanju, da im ništa ne nedostaje. 

Zdravo gospodine, slučajno ste ovde završili kao poslanik, birali su vas drugi, niste se dokazali time što 

ste izašli direktnim glasovima da budete izabrani. Završavam, tražili ste da vam omogućim vozila. 

Hvala! 

Nedžmidin Sejdilar: Žao mi je što moram na ovaj način da dođem do svojih prava. Vi dozvoljavate 

gradonačelniku da mene lično vrijeđa. Tako predsjednik radi kontinuirano kada nema odgovora na 

ključna pitanja. Sa ove govornice je rekao da je zdravstvo zatekao u katastrofalnom stanju, zamislite 

da vodite opštinu, zdravstvo u katastrofalnom stanju, a produžili ste mandat istom direktoru koji je 

zdravlje doveo do katastrofe. još 4 godine. Moja ponuda i dalje važi, ako sam u svom mailu tražio da 

danas vidim vozila, nudim ostavku, ali ako ne, vrijeme je da neko od vas podnese ostavku. 

Arijeta Skeraj : Još jednom javno kažem, gradonačelnik nije izlazio zbog svojih pitanja, njega je 

pozvao ambasador OSCE-a u svojstvu načelnika opštine. Zato sam vas zamolio da mu postavljate 

pitanja dok je ovde. Uvek ste čuli da gradonačelnik odlazi, čak i na poslednjoj sednici gradonačelnik je 

dao sve odgovore i onda otišao. Dakle, pred mišljenjem, ova kritika nije dobra! 

Behar Brenoli : Da su to čiste laži, najgore laži, pokazuje sama činjenica i činjenice govore same za 

sebe. Optužili su mene kao direktora, gdje su ta vozila, sumnjalo se da ta vozila koja su kupljena ne 

postoje. Sada se to promenilo, ne da se ne kupuju, nego kako se kupuju. Ovo su čiste laži. Govoriću 

samo sa činjenicama, GCPM u Dragašu je od svog osnivanja sve do 2018. godine, kada sam ja 

postavljen za direktora, imao maksimalno 5 vozila. Za vrijeme mog mandata direktora, od 2018. 

godine do sada, kupljeno je 5 sanitetskih i drugih vozila. Godina 2018 WV Crafter 2015 god. Od tada 

je prešao oko 49.000 km. U 2021. godini planirali smo da kupimo 2 automobila, jedan za Opolje i 

jedan za Goru, tada je ova skupština izdvojila sredstva, kupljeni su ti automobili, jedan za Kruševo a 

drugi za Brodosane brenda Boxer. Sa nešto preostalih sredstava kupili smo Citroen koji je ispravno 

kupljen i radi kako treba i danas. To vozilo je putovalo od Prizrena do Prištine 24 minuta. Što se tiče 

optužbi zašto idem na otvaranje projekata, ja sam političar i neću se baviti samo zdravstvom, nego 

svim oblastima, svime što je u interesu naših građana, baviću se time. Konkretno, za stadion, osim 

predsjednika, Uprave za kulturu i drugih, najveće zasluge ima narodni poslanik Duda Balje. Ona je 

lider moje stranke. Tako da imam pravo da odem tamo i slikam se. 
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Qamil Kolloni : Zahvaljujem delegatima, nazivali su nas neznalicama. Možemo biti i neznalice, jer je 

normalno, sveznajući je samo Bog. Vlada nas nekoliko puta uči i kaže idite i naučite ostale sa nama šta 

vam mi dajemo preporuke. Što se tiče pitanja budžeta, Nedžmidin Sejdilari je to pitanje dva puta 

pokrenuo u dva veoma snažna aspekta. Prvi, kada je u pitanju budžet, kaže da imamo diskriminaciju. 

Žao mi je delegata VV, PDK i LDK, koji tako olako prihvataju ovaj diskriminatorni jezik, kada treba 

da znaju i da budu obavešteni da je samo u goranskoj zajednici 2 miliona i 400 hiljada evra za 2024. 

put između dva sela Rapçë-Kërstc-Pakishtë su fiksirana. 3.350.000 je put koji je iz budžeta opštine 

izdvojen za put Zlipotok-Brod. 70 hiljada evra su direktna ulaganja kompanije JICA samo za deponiju 

u Restelici. Poštovani Nedžmidine Sejdilar, u vezi sa diskriminatorskim jezikom i moraliziranjem koje 

radite prema svojim sugrađanima delegatima iz zajednice, kao i na drugoj sjednici, nemate moralno 

pravo, jer se poznajemo. Bili smo jako bliski i znamo da vam to dolazi kao rezultat političkih dešavanja 

raznih stranaka ovdje, a vi moralizirate da prodaju Gorane. Da, dobro znamo da si pripadao Dudi Balju 

i nije dobro prodavati moral! Već vam dajem odgovore o stručnoj školi. Znamo da smo zatvorili 

problem za tu školu, da smo ovdje dali izvještaj. Ta škola je do danas tehnički nedopustiva, a u 

stvarnosti joj je ova Skupština dala i drugo ime. Htjeli ste je učiniti funkcionalnom kao profesionalna 

škola. Ja, Zenia i Uzair Hamza bili smo u komisiji za otvaranje stručnih kurseva. Dočekao nas je 

direktor Gimnazije i uvaženi delegat Nexhat Selaj. Od škole smo dobili uputstvo da u okviru Opšte 

gimnazije rade i stručni kursevi. Pitali smo šta bi mogao biti dodatni zahtjev, kao rezultat ove Skupštine 

koju vi delegati zaboravljate, da povećamo broj studenata. Uz preferenciju direktora Gimnazije i 

kolektiva koji je dan ranije održao sastanak - prije nego što je Komisija otišla - preporučili su da se 

može dodati samo Odjeljenje za sestrinstvo. To povećanje je ostvareno po osnovu studenata. Zapravo, 

mi smo to uradili i izvršili smo uplatu kao podsticaj da se studenti vrate i povećaju svoj broj. Škola koju 

želimo da aktiviramo do danas ima pravnih problema. Što je još gore, treba da znate da se u mojoj 

Direkciji vrši i uknjižba opštinske imovine preko 1.000 evra. Škola nije registrovana kao pronalazač. 

Iz tog razloga treba da znate – da sam ovde dao pojašnjenja u vezi sa budžetom, sve ove radnje koje se 

rade, kapitalna ulaganja imaju tačku koja se mora završiti. Niste registrovali CPS, škola nije tehnički 

priznala da sala danas i tog dana nije završena. Mi smo ovde dali pojašnjenje i rekli smo da smo zatvorili 

ovu stvar, ali sada molite za pojašnjenje, ovo je pojašnjenje, niste hteli da nađete krivca, takva je 

situacija. Dakle, kada moralizujete ove probleme, dragi Nedžmidine, treba da znate da je za pravo da 

ovde govorite neko dao krv i brine za vaše Gorane koje omalovažavate. Ovdje je na LDK, PDK i 

VAKAT-u da dignu svoj glas, vi ste mlada tetka koja štiti demokratiju. Ovo je hram demokratije koji 

vam se daje nacionalističkim jezikom. Gorja se krade i prodaje u ime budžeta! Ko kupuje vašu Goru? 

Vaše kolege su ti koji su u koaliciji i suvladaju na najbolji mogući način, iako su dobili pravo da ovdje 

govore, a zloupotrijebili su ovu govornicu, jer su je na prošloj sjednici nazvali diskriminatorskom 

vlašću. Da li je 3 miliona eura dato goranskoj zajednici diskriminatorno? Zašto vam je to dala Vlada 

Kosova, zar nisu viđeni za vašu zajednicu, šta mislite? Zašto VV ne izađe sa odgovorom jer tvrdi da je 

LDK na vlasti. Oni dobro znaju ko snosi teret. Za 3 hiljade evra Rapče pokušavate da napadnete 

VAKAT. VAKAT je mnogo veći od vas, jer je sastavni deo države Kosovo, glasao je za formiranje 

države Kosovo. Evo demokratije, ali ne na ovaj način da se pokušava manipulisati za šaku glasova, 

zašto vam je Duda Balje danas izmakao iz ruku. Ti si bio njen preteča. Znamo te dobro. 

Arijeta Skeraj : Direktore, ako imate nešto konkretno, bez pominjanja imena, molila sam vas! 

Qamil Kolloni : Još jedno profesionalno pitanje. Što se tiče vozila, sreća je što je stigao nacrt eksternog 

revizora. On je učitelj koji nam pokazuje gdje smo pogriješili. Vozila GCPM-a su bila dio eksterne 

revizije, registrovani su i alati. Došli su odlični, ostali su samo mali dijelovi škola koji nisu popisani, 
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vrijedni manje od 1.000 eura. Danas smo to doveli u ovo stanje, da niste prijavljeni na Zavodu za 

zapošljavanje, mi smo to prijavili; Zaostaje vam škola bez registracije, inventar u klinikama je iza bez 

registracije. Danas smo ih rekapitulirali, imamo ih sve u jednoj bazi podataka, otvorili smo dva 

magacina, u zdravstvu i u prosvjeti, za registraciju sredstava. Došli smo u situaciju da je Izvještaj 

revizora najbolji mogući, on nas pluta, pluta ove direktore koje vi nazivate neznalicama. Politički, ovo 

možete koristiti koliko hoćete, jer smo vam dali pravo. Ali, Nedžmidine Sejdilar, treba da znate još 

jednu stvar: da postoji i etički kodeks za korištenje govora mržnje. Ako koristite kao prošli put, i na 

ovoj sesiji, moralizirate sa svojim kolegama i koristite ovaj jezik podjela, budite sigurni da sam 

pokrenuo to pitanje s njima, da se ne usuđujete koristiti ovaj vokabular. Na kraju krajeva, ti nisi dio 

države, nisi to još dokazao. Vi delegati ne možete vrijeđati i moralizirati! 

Arijeta Skeraj : Direktore, zadnji put sam vas molila da prekinete govor! Sejdilari govori na trenutak! 

Ime je spomenuto, Samidin! Molim te, znam pravila, nema vesti odatle! Molio sam te, Sejdilari, jedan 

minut, imam odgovor i za Urana Halima i zatvorio sjednicu! 

 

Predsedavajuća Skupštine 

Arijeta Skeraj 


